
   Sida 1 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
Juridiskt bindande 

Sammanträdesprotokoll kommunstyrelsens 
allmänna utskott 2023-10-10 

Plats och tid Kommunhuset, sessionssalen, klockan 08.30-15.30. Avbrott för lunch 
klockan 12.00-13.00, samt besök hos GVA/kommunförrådet 13.00-
14.40. 

 
  
Beslutande Kjell Öjeryd (v) 
 Robin Fransson (v) 
 Pia Sjöberg (s) 
   
Tjänstgörande ersättare Mathias Mattsson (s), till och med klockan 12.00 
 Kristina Axelsson (c), jäv § 124 
   
Övriga deltagare Marie Strinnholm, HR-chef/tillförordnad kommunchef 
 Melker Holmberg, nämndsekreterare 
 Johan Svensson, beredskapssamordnare, §114 
 Anette Edvardsson, IT-chef, § 115 

Sara Grundström, kollektivtrafikansvarig/kommunsekreterare, §§ 119-
121 

 Elin Bergarp, teknisk chef, §§ 122-124, 129 
 Sonja Lundquist, fastighetschef, § 122 
 Robert Mellgren, lokalutredare, § 122 
 Erika Hjukström, utvecklingschef, §§ 125-128 
 Henrik Sjöström, kultur- och fritidschef, §§ 125-128 
  
 
 
Utses att justera Kristina Axelsson (c) §§111-123, 125-135, Pia Sjöberg (s) § 124 
 
Justeringens tid och plats Protokollet justeras digitalt, information om datum för signering 

återfinns på sista sidan. 
 
 
 
Sekreterare  Digital signatur Paragrafer 111–135 
  Melker Holmberg 
 
Ordförande  Digital signatur 
  Kjell Öjeryd (v) 
 
Justerande  Digital signatur 
  Kristina Axelsson (c) §§ 111-123, 125-135 Pia Sjöberg (s) § 124 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
 

 Datum Sida 
 2023-10-10 2 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

__________________________________________________________________________________ 
 
 BEVIS/ANSLAG 
 
 Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 
Organ Kommunstyrelsens allmänna utskott 
 
Sammanträdesdatum 2023-10-10 Paragraf  111–135 
 
Datum för anslagets uppsättande 2023-10- Anslaget tas ner efter 
 
Förvaringsplats för protokollet Stödverksamheten 
 
Underskrift  
 Melker Holmberg 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-10-10 3 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 111 
 
Fastställelse av ärendelistan 
Allmänna utskottets beslut 
Ärendelistan kompletteras med ärende 2023/128, Budget 2024 – Omfördelning 
teknisk ram kommunchefens och stödverksamhetens verksamhet, samt ärende 
2023/459, Anmälningsplikten inom offentlig verksamhet. Den fastställs 
därefter enligt följande;  
 
1 Mötets öppnande 
2 Upprop 
3 Val av justerare 
4 Fastställelse av ärendelistan 
5 Meddelanden 
6 Information ordförande och kommunchef 
7 Beredskapsinformation 
8 Bredbandsinformation 
9 Svar på grundläggande granskning av kommunstyrelsens och 

nämndernas förvaltning 2022 2023/186 
10 Svar på granskning av god ekonomisk hushållning 2022 2023/186 
11 Delårsrapport 2023  2023/66 
12 Anpassning av bytespunkter för funktionsnedsatta 2023/372 
13 Investeringsprojekt - Upphandling E-arkiv 2022/22 
14 Sammanträdesdagar 2024 2023/417 
15 Information lokalutredning, 20 min 2021/449 
16 Motion - Tillgängligare återvinningsanläggningar 2022/386 
17 Fastighetsförsäljning - Industritomt Syrenen 8 2023/441 
18 Handlingsplan bygdemedel 2024 (bygdeavgiftsmedel) 2023/437 
19 Prissättning arrende Hembygdsgården 2023/439 
20 Medborgarförslag - Bygga cykelbana pumptrack 2021/508 
21 Medborgarförslag - Cykel/Skatepark 2022/327 
22 Medborgarförslag - Rädda bin och humlor 2022/124 
23 Investeringsprojekt - Inköp av snöskoter 2022/282 
24 Investeringsprojekt - Inköp av sexhjuling 2022/281 
25 Investeringsprojekt - Arbetsmiljö friska brandmän 2021/583 
26 Investeringsprojekt - Inköp av band till bandvagn 2022/287 
27 Budget 2024 – Omfördelning teknisk ram kommunchefens och 

stödverksamhetens verksamhet 2023/128 
28 Anmälningsplikt inom offentlig verksamhet 2023/459 
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 Datum Sida 
 2023-10-10 4 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 112  
 
Meddelanden 

Allmänna utskottets beslut 
Meddelandena läggs till handlingarna. 
 
Redovisning av meddelanden 
• Länsstyrelsen Västerbotten – Beslut om avskrivning av beslut om 

projektstöd, Bredband till nedre delen av Gargnäs, journalnummer 2018-
1127 (Dnr 2018/278-534) 

• Länsstyrelsen Västerbotten – Beslut om utbetalning Fritidsbanken 2020 med 
24 762 kronor (Dnr 2019/297-106) 

• Länsstyrelsen Västerbotten – Beviljar ansökan om bygdemedel för projektet 
Näringslivsfrämjande åtgärder och medfinansiering projekt 2023 (Dnr 
2022/461-106) 

• Tillväxtverket – Beslut om 142 045 kronor i projektstöd för projektet 
Utveckling av medskapandeprocesser för hållbar service i Sorsele kommun 
(Dnr 2022/210-060) 

• Brottsförebyggande rådet – Beslut att avslå ansökan om ekonomiskt stöd för 
brottsförebyggande arbete 2023 (Dnr 2023/370-047) 

• Brottsförebyggande rådet – Information om tillämpning av regelverk och ett 
fortsatt arbete (Dnr 2023/370-047) 

• Archangelica – Redovisning av arrangemangsstöd för arrangerande av 
körsång vid Blomsterlottas i Ammarnäs (Dnr 2023/326-805) 
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 Datum Sida 
 2023-10-10 5 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 113  
 
Information ordförande och kommunchef 
 
Allmänna utskottets beslut 
Informationen noteras. 
 
Ordförande informerar bland annat om; 
• Samiskt samråd har genomförts. Det finns en grupp som har ett uppdrag att 

ta fram samiska ortsnamn på skyltar. Utbildning i konsultationsordningen, 
som är en ny lag som från och med 1 mars 2024 gäller även för kommuner 
och regioner, kommer genomföras för kommunens politiker. 

• Inom Trepartens renhållningsnämnd har det varit ett möte. Det har gjorts en 
avfallsenkät,där Sorsele hade bästa betyget utifrån den nya hanteringen av 
avfall. Sorsele ligger först inom Treparten när det gäller Lättillgänglig 
InsamlingsPlats, LIP. 

• Treparten kommer köpa in ett nytt fordon för att tömma LIP:ar. Detta 
fordon ska användas i alla de tre kommunerna som ingår i Treparten. Risk 
att de inte levereras förrän halvårsskiftet, i så fall löses det på annat sätt. 

• Frukostmöte har hållits hos företaget E-Rotor AB i Sorsele. 
• Avstämning med vindkraftsbolaget Fred Olsen Renewables AB där 

kommunfullmäktige 2023-05-08 § 57 tillstyrkte vindkraftsetablering på 
Jiltjaurberget. Det kommer finnas möjlighet för föreningar att söka medel 
från den pott som ska finnas på 200 000 kronor per år. 

• Företagsbesök har gjorts hos Tonny och Nina Linder i Övre Saxnäs, som 
driver varsitt företag. 

• Rekrytering kommunchef. Annonsen ligger fortfarande ute, sista 
ansökningsdag är tisdag 17 oktober. 

 
Tillförordnad kommunchef informerar om; 
• Kommunen räknar med ökade bidrag för arbetet med krisberedskap och 

civilt försvar inför nästkommande år. Troligt med en 20-procentig ökning 
vilket skulle motsvara en total budget på cirka 800 000 kronor för nästa år. 

• Inom kommunledningsgruppens arbete har det gjorts stora omtag kring 
många processer. Bland annat har det bokats in ett dialogmöte med 
upphandlingsenheten för att följa upp kommunens nuvarande avtal och 
sedan är planen att se över hur kommunen själv kan organisera sig runt 
denna fråga. Upphandling är ett viktigt område. 

• Det har avsatts tid för att se över interkontrollen i förvaltningen och det 
kommer jobbas vidare med den frågan under hösten. 

• Ett omtag har gjorts med arbetet kopplat till Lokalbanken och teknisk chef 
är sammankallande för den gruppen. Det planeras också en 
informationsinsats till våra medborgare kopplat till Lokalbanken och 
kommunens tomma lokaler. Kontakt är tagen med kommunens 
kommunikatör gällande detta. 

•  

Ad
do

 S
ig

n 
ID

-n
um

m
er

 : 
70

7c
5a

d5
-3

6d
b-

41
86

-a
a6

a-
66

21
58

54
a2

65
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 Datum Sida 
 2023-10-10 6 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 113, forts 
 

• Digitaliseringsgruppen har startats upp igen och man ser över förslag på en 
forumstruktur som man avser sjösätta inför kommande verksamhetsår. 

• Det har gjorts ett omtag kring säkerhetsfrågor och en kommande GAP-
analys planeras tillsammans (kommunledning, beredskapssamordnare och 
IT-chef). En GAP-analys är en strategisk metod för att identifiera och 
analysera skillnaden mellan nuvarande prestation och önskad nivå. Utifrån 
detta behöver en strategisk plan tas fram för insatser framåt. 

• Det har beslutats att alla minnesanteckningar från ledningsgruppens möten 
publiceras på intranätet. 

• Styrelsemöte för Region 10, R10, hölls i Storuman 15 september. Där var 
det besök av utredare från kommunpespektivutredningen vars uppdrag är 
att undersöka intresse och bedöma förutsättningar för 
kommunsammanslagningar. Utredningen har träffat cirka 70 kommuner i 
landet – alla pratar om samverkan och inte om sammanläggningar. Denna 
utredning ska redovisas sista november detta år. Sammanfattning efter 
dialog med styrelsen i R10: 

- det finns en geografisk kompetensbrist på regeringsnivå gällande 
norra Sverige och glesbygd. 

-  Myndigheter/regioner måste utlokaliseras och/eller förlägga 
tjänster i fler kommuner. Samordna, samverkan och ha mer 
stödjande roll än kontrollerande/övervakande. 

- Grundfinansiering krävs. Små kommuners budget är känslig för 
svängningar och statsbidrag enbart baserat på invånarantal är inte 
funktionellt. Exempelvis gällande civil beredskap, pengarna räcker 
inte till det ansvar som tilldelas kommunerna. 

- Det tar tid att utreda och implementera samverkan och det krävs 
utredningsresurser som kommunerna inte har. Man blir 
projektberoende och kan inte jobba långsiktigt. 

• När det gäller Arena Sorsele är Marie, i egenskap av tillförordnad 
kommunchef och budgetansvarig, med på byggmöten för att följa bygget. 
Markarbeten pågår för fullt. 

• Gällande sanktionsavgiften från Länsstyrelsen fortlöper processen och nu 
inväntas Länsstyrelsens svar på det yttrande som kommunen har lämnat in. 
Länsstyrelsen ska ha inkommit med sitt svar senast 24 oktober. 

• Det råder nya regler för dygnsvila och i många andra kommuner har man 
drabbats av massuppsägningar och hot om detsamma och det har varit 
medial uppmärksamhet kopplat till införande av olika scheman/beslut. 
Sorsele kommun har det förhållandevis lugnt i organisationen. Det startades 
tidigt med processerna och medarbetare och fackliga parter har varit med i 
hela processen. Det råder fortsatt en del frågetecken kring hur man ska lösa 
eventuella problembilder kopplat till beredskap enligt Allmänna 
Bestämmelser, AB, och enligt Avtal för räddningstjänstpersonal i 
beredskap, RIB. Alltså, medarbetare som har beredskap i ordinarie tjänst 
och även som deltidsbrandman. 
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Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 113, forts 
 

• Regeringen har beslutat att höja försörjningskravet för den som ansöker om 
arbetstillstånd i Sverige. Alla som ansöker efter den 1 november 2023 
måste ha en lön som uppgår till minst 80 procent av aktuell medianlön, en 
summa som för närvarande är 27 360 kronor. Stort problem för många 
arbetsgivare, kommer att slå otroligt hårt. Kommunen gör just nu en 
inventering för att se vilka medarbetare som berörs av detta. Hittills har en 
medarbetare lokaliserats. 

• Kommunen påverkas av andra aktörer – fiberavbrott i närheten av 
Ammarnäs förra veckan kan tas som ett exempel. Kommunen får ta 
konsekvenser av andra aktörers agerande men får för dålig information för 
att kunna hantera situationen på ett bra sätt kopplat till kommunens 
medborgare. Detta gäller även andra, mindre akuta, frågor. Det finns 
inbokade dialogmöten med flera aktörer nu under hösten för att föra dialog 
om hur samarbetet kan förbättras. 

• Den tillförordnade kommunchefen arbetar just nu som HR-chef, 
verksamhetschef för stödverksamheten och som tillförordnad kommunchef. 
Det ger en hög arbetsbelastning just nu och många långa dagar. Vissa 
tjänster kopplat till HR-chefsuppdraget köps av extern part med det är inte 
helt lätt att lämna över ärenden. En del frågor har i viss mån lämnats över 
till medarbetarna på personalenheten nu när det finns en extra förstärkning 
då en av löneadministratörerna är tillbaka från föräldraledighet. 
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 Datum Sida 
 2023-10-10 8 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
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Au § 114 Dnr 2023/63-016   
 
Beredskapsinformation 
Allmänna utskottets beslut  
Uppföljningen av beredskapsarbetet noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Krig har startat i Israel. Hur mycket det kommer eskalera återstår att se. 
 
Ökade anslag till kommunernas arbete med civilt försvar, vilket ger 
130 miljoner kronor extra till kommunerna 2024. Om fördelningstalen är 
samma som tidigare innebär det cirka 130 000 kronor extra till Sorsele 
kommun 2024. Idag ligger beloppet på 663 000 kronor. Detta stöd planeras 
ökas med 20 % varje år. 
 
Beredskapssamordnarens uppfattning är att den beslutade beredskapsplanen 
följer tidsplanen. 
 
Utbildning krisledningsnämnd, arrangerad av Skellefteåregionen, äger rum i 
Skellefteå den 8 december och anmälningsformulär skickas ut inom kort. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information och bildspel av beredskapssamordnare Johan Svensson. 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Uppföljningen av beredskapsarbetet noteras. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
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 Datum Sida 
 2023-10-10 9 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 115 Dnr 2021/513-534 
 
Information bredband i Sorsele kommun 
Allmänna utskottets beslut 
Informationen noteras 
 
Ärendebeskrivning 
Arbetet under sommaren och hösten har fokuserats på projekten Bredband 
längs väg 363 och Bredband i extrem glesbygd. Projekten är beroende av 
varandra då en delsträcka i ett projekt är en förutsättning för det andra 
projektet. 
 
En inventering har gjorts av hur många folkbokförda som i dag finns inom 
projektområdena vilket resulterat i en ändringsansökan till Länsstyrelsen för 
Bredband längs väg 363. En uppdatering har gjorts av antal hushåll som 
beräknas kommer vara anslutna när projektet är klart. 
 
Sträckan mellan Sorsele och Grannäs är klar och åtgärder för dämpningar sker 
just nu. Noden i Grannäs är uppe. 
 
Ingen sjökabel har kunnat förläggas mot Skansnäs då det har varit problem 
med höga vattennivåer. 
 
Det kommer att fokuseras på att ansluta de folkbokförda hushållen först då 
detta är det som mäts i slutrapporterna. Andra fokusområden är planering för 
PTS-sträckorna, avtal med Telia Sonera, PTS Bredbandskartläggning, 
nulägesanalys av driftsäkerhet samt utbildning för all personal i allmän 
utbildning krisberedskap för telekom. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information och bildspel av IT-chef Anette Edvardsson. 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Informationen noteras 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
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 Datum Sida 
 2023-10-10 10 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 116 Dnr 2023/186-042 
 
Svar på grundläggande granskning av kommunstyrelsens och 
nämndernas förvaltning 2022 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Godkänner förvaltningens svar till revisionsrapporten ”Grundläggande 
granskning av kommunstyrelsens och nämndernas förvaltning Sorsele 2022” 
enligt bilaga 2, ”Förvaltningens åtgärder utifrån revisionens 
rekommendationer”. 
 
Uppdrar till ekonomichef att revidera riktlinjer för ekonomi- och 
verksamhetsstyrning i enlighet med bilaga 2, ”Förvaltningens åtgärder utifrån 
revisionens rekommendationer”. 
 
Ärendebeskrivning 
Av kommunallagen och god redovisningssed följer att kommunrevisionen 
årligen ska granska alla styrelser och nämnder.  
 
Revisionen har utifrån detta gjort en granskning mot hur kommunstyrelsen och 
nämnderna fullgjort sitt förvaltaruppdrag under år 2022. Denna granskning 
redogörs för i bilagan ” Grundläggande granskning av kommunstyrelsens och 
nämndernas förvaltning Sorsele 2022”. För att utveckla verkställande organs 
förvaltning så lämnar revisionen följande rekommendationer:  
 
• Samhällsbyggnadsnämnden säkerställer att underlag för delårsrapport per 31 

augusti beslutas av nämnden. 
• Samhällsbyggnadsnämnden respektive kommunstyrelsen vidtar åtgärder vid 

bristande måluppfyllelse för verksamhet och ekonomi. 
• Kommunstyrelsen ser till att kommunens gemensamma nämnder får egen 

driftsbudget inför verksamhetsår 2024. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av tillförordnad kommunchef 
Tillförordnad kommunchefs tjänsteutlåtande 2023-09-29 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 62 
PricewaterhouseCooper – Revisionsrapport, grundläggande granskning av 
kommunstyrelsens och nämndernas förvaltning Sorsele 2022 
Bilaga 2 Förvaltningens åtgärder utifrån revisionens rekommendationer 
 
Förslag till beslut 
Tillförordnad kommunchef – Godkänna förvaltningens svar till 
revisionsrapporten ”Grundläggande granskning av kommunstyrelsens och 
nämndernas förvaltning Sorsele 2022” enligt bilaga 2, ”Förvaltningens åtgärder 
utifrån revisionens rekommendationer”. 
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Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 116, forts 
 
Uppdra till ekonomichef att revidera riktlinjer för ekonomi- och 
verksamhetsstyrning i enlighet med bilaga 2, ”Förvaltningens åtgärder utifrån 
revisionens rekommendationer”.  
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 117 Dnr 2023/186-042 
 
Svar på granskning av god ekonomisk hushållning 2022 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Uppdrar till ekonomichef att säkerställa att den mall som tillämpas vid 
delårsrapport och årsredovisning säkerställer att kommunfullmäktiges mål om 
god ekonomisk hushållning utvärderas enligt krav i lag och normgivning. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunen ska formulera verksamhetsmässiga och finansiella mål för god 
ekonomisk hushållning. Dessa mål ska sedan följas upp i delårsrapport och 
årsredovisning. Kommunens revisorer ska enligt kommunallagen kap 12 § 2 
bedöma om resultaten i delårsrapport och årsredovisning är förenliga med de 
mål som kommunen beslutat. Revisionen har nu granskat den årsredovisning 
som beslutades av kommunstyrelsen 2023-04-25. 
 
Utifrån denna granskning så lämnar revisionen en rekommendation:  
 
• Att kommunstyrelsen säkerställer att utvärdering av kommunfullmäktiges 

mål för god ekonomisk hushållning från 2023 fullt ut sker enligt krav i lag 
och normgivning. 

 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av tillförordnad kommunchef 
Tillförordnad kommunchefs tjänsteutlåtande 2023-09-29 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 62 
PricewaterhouseCooper – Revisionsrapport, granskning av god ekonomisk 
hushållning 2022 
 
Förslag till beslut 
Tillförordnad kommunchef – Uppdra till ekonomichef att säkerställa att den 
mall som tillämpas vid delårsrapport och årsredovisning säkerställer att 
kommunfullmäktiges mål om god ekonomisk hushållning utvärderas enligt 
krav i lag och normgivning. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-10-10 13 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 118 Dnr 2023/66-042 
 
Delårsrapport 2023 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
• Godkänna delårsrapporten och överlämnar den till kommunfullmäktige för 

fastställelse samt uppmanar samtliga verksamheter till fortsatt ekonomisk 
återhållsamhet. 
 

• Underhåll av lokaler kommer enligt prognos på helår inte att ha 
genomförts i den utsträckning som det har budgeterats för. Uppdrag ges till 
tillförordnad kommunchef att analysera och återrapportera konsekvenser 
och att ta fram åtgärdsförslag på grund av det uteblivna underhållet. 

 
Ärendebeskrivning 
Enligt lag om kommunal bokföring och redovisning 13 kap §§ 1–2 ska det 
minst en gång under räkenskapsåret upprättas en särskild redovisning 
(delårsrapport) för verksamheten och ekonomin från räkenskapsårets början. 
Minst en rapport ska omfatta en period av minst hälften och högst två 
tredjedelar av räkenskapsåret. Delårsrapporten ska innehålla en resultaträkning, 
en balansräkning och en förenklad förvaltningsberättelse. I delårsrapporten 
beskrivs händelser av väsentlig betydelse, förväntad utveckling, helårsprognos 
jämfört med budget samt prognos för måluppfyllelse till 31 december 2023. 
 
I driftsredovisningen syns budgetavvikelser per verksamhet. 
Omsorgsverksamheten och tekniska verksamheten samt 
utvecklingsverksamheten utgör vid en prognos på helår tillsammans ett 
överskott om 2,4 miljoner kronor mot budget, medan utbildningsverksamheten 
vid en prognos på helår redovisar ett minus på 2,3 miljoner kronor mot budget. 
 
Prognos på helår beräknas till ett överskott med 2,2 miljoner kronor mot 
budget. 
 
Procentuellt sett avviker Fullmäktige och Revision, samt Tekniska 
verksamheten med -9 % respektive +8 %.  
 
Beslutsunderlag 
Muntlig redovisning av tillförordnad kommunchef 
Delårsredovisning/delårsrapport jan-aug 2023  
 
Förslag till beslut 
Godkänna delårsrapporten och överlämnar den till kommunfullmäktige för 
fastställelse samt uppmanar samtliga verksamheter till fortsatt ekonomisk 
återhållsamhet. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-10-10 14 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 118, forts 
 
Ordförande – Underhåll av lokaler kommer enligt prognos på helår inte att ha 
genomförts i den utsträckning som det har budgeterats för. Uppdrag ges till 
tillförordnad kommunchef att analysera och återrapportera konsekvenser och 
att ta fram åtgärdsförslag på grund av det uteblivna underhållet. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det finns två förslag och allmänna utskottet beslutar 
enligt båda förslagen. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-10-10 15 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 119 Dnr 2023/372-510 
 
Anpassning av bytespunkter för funktionsnedsatta 
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun lämnar följande synpunkter:  
 
Sorsele kommuns övergripande åsikt är att de 30 bytespunkter som presenteras 
i förslaget, där Sorsele busstation ingår, förefaller logiska. 
 
I förslaget anges att det inte står klart exakt hur processen kommer se ut med 
att åtgärda de 30 bytespunkterna till 2030, men att det i de flesta fall kommer 
att handla om samarbete mellan flera olika aktörer. Förslaget anger att det 
kommer att krävas kartläggning av minst de utpekade 30 resecentrumens, 
busstationernas och hållplatsernas tillgänglighet jämfört med lagstiftning, 
handböcker med mera. Kartläggningen kommer att behöva genomföras av 
olika konstellationer av aktörer utifrån ansvar. Nödvändiga åtgärder som 
identifieras ska sedan finansieras av ansvarig aktör, alltså primärt med medel ur 
kommunal budget, Länstransportplan, Region Västerbottens hållplatsbudget 
och/eller Nationell plan (Trafikverket). 
 
Sorsele kommun inser komplexiteten när det gäller kartläggning, identifiering 
av nödvändiga åtgärder och finansiering och ser därför att det är avgörande att 
Regionala Kollektivtrafikmyndigheten (RKM) tar ansvaret för att driva och 
samordna arbetet med kartläggning och identifiering av åtgärder på ett 
strukturerat sätt. Sorsele kommun är beredd på att arbetet kan komma att 
innebära kommunala insatser för att uppfylla lagstadgade krav. Kommunen 
anser dock att det i detta skede är omöjligt att lämna besked gällande egen 
beredskap att prioritera resurssättning av åtgärder som identifieras utöver vad 
som krävs enligt lag. 
 
Ärendebeskrivning 
Regionala kollektivtrafikmyndigheten önskar inhämta synpunkter från länets 
kommuner till framtaget förslag till 30 utpekade bytespunkter i Västerbotten. 
För Sorseles del föreslås att Sorsele Busstation senast till år 2030 bör vara 
anpassad för personer med funktionsnedsättning enligt en viss minimumnivå.  
 
I Lag (2010:1065) om kollektivtrafik ställs krav om att 
kollektivtrafikmyndigheterna ska peka ut bytespunkter; resecentrum, 
busstationer och hållplatser, som ska vara tillgängliga för alla. Det anges även 
att trafikförsörjningsprogram ska innehålla tidsbestämda mål och åtgärder för 
anpassning av kollektivtrafik med hänsyn till behov hos personer med 
funktionsnedsättning samt att programmet ska redovisa de bytespunkter och 
linjer som ska vara fullt tillgängliga för alla resenärer. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-10-10 16 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 119, forts 
 
Nämnda lag anger inte vad som klassas som tillgängligt. Andra lagar och regler 
styr tillgänglighetskrav för allmänna platser och byggnader. Länstrafiken har 
nyligen tagit fram en hållplatshandbok och det finns även andra handböcker 
och riktlinjer, men det finns ingen nationell standard för hållplatser, 
resecentrum-byggnader etcetera. Regionerna behöver därför själva både peka 
ut bytespunkter och bestämma vad som ska räknas som tillgängligt.  
 
Regionala kollektivtrafikmyndigheten, RKM, presenterar ett förslag till 30 
bytespunkter i Västerbottens län som senast 2030 ska vara tillgängliga för alla. 
Förslaget beaktar geografisk spridning, var det finns ledsagning, det (i 
trafikförsörjningsprogrammet) prioriterade nätets linjer, antalet resenärer idag 
eller potentiellt samt kommunernas viktigaste trafik- och bebyggelsestråk. 
Förslaget presenterar övergripande vilka krav som skulle kunna vara aktuella 
för de utpekade bytespunkterna (baserat på Länstrafikens hållplatshandbok). 
 
RKM önskar synpunkter från länets kommuner till framtaget förslag. 
Remissvaren ska ha kommit in till Region Västerbotten senast den 31 oktober 
2023. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av kollektivtrafikansvarig 
Kollektivtrafikansvarigs tjänsteutlåtande 2023-08-30 
Region Västerbotten – Förslag till 30 prioriterade bytespunkter i Västerbotten 
Regional Utveckling – E-post, förslag till 30 bytespunkter i Västerbotten som 
senast 2030 ska vara anpassade för personer med funktionsnedsättning 
 
Förslag till beslut 
Kollektivtrafikansvarig lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Delegeringsbeslut 1.3 till kommunstyrelsen 
Region Västerbotten  
Fastighetschef 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-10-10 17 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 120  Dnr 2022/22-004 
 
Investeringsprojekt – upphandling E-arkiv 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 
 
Att överföra 149 800 kronor från 2023 till 2024 års investeringsmedel. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige har 2022-06-20 § 52 beviljat 149 800 kronor i 2023 års 
investeringsbudget för upphandling av ett e-arkiv. Upphandlingsprocessen har 
pågått under hela 2023 och i slutet av augusti tilldelades en leverantör avtalet.  
 
Nu är upphandlingen överklagad vilket innebär att införandet kommer att 
försenas. Bedömningen är att det kommer att ta minst 2 månader innan alla 
yttranden har lämnats in och innan förvaltningsrätten kan beslut i ärendet. 
 
Med risk för att tilldelning samt införande inte ska hinnas med under 2023 så 
önskas nu att investeringsmedlen överförs till 2024-års investeringsbudget. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av kommunsekreteraren 
Kommunsekreterarens tjänsteutlåtande 2023-09-13 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 52 
 
Förslag till beslut 
Kommunsekreterare – 149 800 kronor överförs från 2023 till 2024 års 
investeringsmedel. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-10-10 18 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 121 Dnr 2023/417-006 
 
Sammanträdesdagar 2024 
Allmänna utskottets beslut 
Beslutar om följande sammanträdesdagar under förutsättning att 
kommunstyrelsen antar sina sammanträdesdagar. 
 
Allmänna utskottet tisdagar klockan 08.30: 
13 februari, 16 april, 28 maj, 27 augusti, 8 oktober, 12 november. 
 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Anta sammanträdesdagar enligt följande: 
 
Kommunstyrelsen, tisdagar klockan 08.30: 
27 februari, 30 april, 11 juni, 10 september, 22 oktober, 26 november 
 
Kommunfullmäktige, måndagar klockan 18.00: 
11 mars, 13 maj, 24 juni, 23 september, 4 november, 10 december 
 
Budgetberedning: 
12 mars, 29 april, 21 maj 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige, nämnder och utskott ska fastställa sammanträdesdagar 
för kommande år. Eftersom utskottens sammanträden ska ligga i anslutning till 
kommunstyrelsen, ska de själva fatta beslut om sina sammanträdesdagar efter 
det att kommunstyrelsen fattat beslut. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av kommunsekreteraren 
Kommunsekreterarens tjänsteutlåtande 2023-09-13 
 
Förslag till beslut 
Kommunsekreteraren lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-10-10 19 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 122 Dnr 2021/449-206 
 
Information lokalutredning 
Allmänna utskottets beslut 
Informationen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Teknisk chef Elin Bergarp, fastighetschef Sonja Lundquist samt lokalutredare 
Robert Mellgren informerar. 
 
Fastighetschef Sonja Lundquist berättar att sedan sommaren är Robert 
Mellgren projektanställd i projektet Ekonomi i balans, där statligt bidrag 
beviljats av Kammarkollegiet för att exempelvis jobba mer riktat mot de 
tomma lokaler som kommunen har. Under hösten har Lokalgruppen börjat ha 
möten oftare, men även möten med undergrupper såsom omsorgen, utbildning 
och utveckling, där det fångas upp vilka behov som finns. Robert jobbar med 
en utredning för varje objekt. Målet är att vara mera ”lokalsmart” för att i 
slutändan minska lokalkostnaderna. Exempelvis har sedan tidigare lokalen 
Tranan sålts. 
 
Lokalutredare Robert Mellgren berättar att han är utbildad serviceingenjör och 
att han den 1 juli började arbeta som lokalutredare åt kommunen. Han går 
igenom fastigheterna som ligger i bland annat Lokalbanken, och deras potential 
för att ge bättre ekonomi och ser över hur lokalerna kan utnyttjas mera 
effektivt. Arbetet utförs enligt en metod som kallas totalmetodiken, vilket är 
för att arbetet ska vara till nytta även efter att hans projektanställning avslutats. 
Syftet med Lokalgruppen är att förbättra hur kommunens lokaler utnyttjas – 
dels att tomma lokaler används, men det handlar även om att behov hos bland 
annat utbildnings- respektive omsorgsverksamheterna bättre kan tillgodoses. 
De lokaler som man primärt tittar på är Lärarbostaden, Älvbrinken, Gargnäs 
skola, Folktandvården, samt vakanta lokaler i Solhemsbyggnaden. 
 
Teknisk chef Elin Bergarp informerar om att det har påbörjats ett arbete med 
en tydligare struktur och det finns möten inbokade mera frekvent än vad som 
var fallet tidigare. I projektet Ekonomi i balans är det två delar; dels kopplat till 
kommunens tomma lokaler, och dels är det kopplat till energieffektivisering. 
Vad beträffar energibesparingar är kommunen på god väg. När det gäller 
Lokalbanken har arbetet kommit i gång sent, men det har meddelats till 
Kammarkollegiet att arbetet har påbörjats. Där har Kammarkollegiet nu begärt 
ytterligare en delredovisning. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information från teknisk chef, fastighetschef och lokalutredare 
Teknisk chef - E-post, informationspunkt till ksau 
Lokalresursplan 2022 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-10-10 20 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 122, forts 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Informationen noteras. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-10-10 21 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 123 Dnr 2022/386-456 
 
Svar på motion – Tillgängligare återvinningsanläggningar 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Föreslå kommunfullmäktige att  
 
• Inte gå vidare med förslaget om att flytta återvinningscentralen från 

Svartliden till Sorsele tätort. 
• Att GVA/Tekniska verksamheten fortsatt får i uppdrag att se över 

möjligheter och former för fortsatt samverkan med övriga kommunala 
verksamheter i syfte att öka sorteringsgrad av material. 

• Ge GVA/Tekniska verksamheten i uppdrag att se över möjligheter till ökad 
tillgänglighet för kommunens invånare och de företag som vill nyttja 
kommunens tre återvinningscentraler (Sorsele, Gargnäs och Ammarnäs). 

 
Reservation 
Kristina Axelsson (c) reserverar sig till förmån för eget förslag. 
 
Ärendebeskrivning 
Jan Axelsson (c) har i en motion om tillgängligare återvinningsanläggningar 
lämnat in följande förslag:  
 
• Att kommunen flyttar återvinningscentralen från Svartliden till Sorsele tätort. 
• Att kommunen inleder samarbete med Piraten och övriga lämpliga 

kommunala verksamheter för att öka bemanning och sorteringsgrad av 
material. 

• Att hålla den öppen alla vardagar för ökad kommunal service till 
medborgarna. 

• Att införa så kallat taggsystem till de som har behov av att lämna material 
på andra tider än ordinarie öppettider för ökad tillgänglighet. 

• Att så kallade taggsystem införs på kommunens övriga 
återvinningsanläggningar för ökad tillgänglighet. 

 
Svartliden återvinningscentral är en väl utbyggd anläggning med stor kapacitet 
för fortsatt utveckling och erbjuder återvinning och deponi av material. 
Svartliden omhändertar avfall som invånare i Sorsele kommun inte vill ha i sin 
närmiljö såsom exempelvis slam i avsedda slamlaguner. På Svartliden finns 
även mellanlagring för återvinningsmaterial, farligt avfall och hushållens avfall 
(mat- och restavfall). Hantering såsom avlämning och omlastning av dessa 
material medför vissa olägenheter som för merparten av invånarna skulle 
upplevas mycket negativt utifrån lukt, nedskräpning, skadedjur och så vidare. 
 
En flytt av återvinningscentral skulle dessutom vara kostsam. Som referens kan 
Malå kommun nämnas som i flera år planerat för att etablera en 
återvinningscentral där beräknad kostnad uppgår till närmare 20 miljoner  
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-10-10 22 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 123, forts 
 
kronor. Om återvinningscentralen skulle flyttas till Sorsele tätort skulle det 
krävas att nya tillstånd för deponering av inert material/avfall måste sökas 
vilket med stor sannolikhet skulle vara problematiskt. 
 
Många kommuner har öppnat upp för möjligheten att öka tillgängligheten på 
återvinningscentraler där man löst detta genom varianter av taggsystem 
kombinerat med utbildningsinsatser för att öka träffsäkerhet i att sortera rätt 
och minska risker för felsortering. Vi ser att många som ökat tillgängligheten 
via taggsystem undantagit möjligheten till att lämna exempelvis farligt avfall 
då anställd personal inte är på plats på återvinningscentralen.  
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av teknisk chef 
Tjänsteutlåtande teknisk chef och enhetschef GVA 2023-09-29 
Kommunfullmäktige 2022-09-26 § 95 
Motion – Tillgängligare återvinningsanläggningar 
 
Förslag till beslut 
Teknisk chef och enhetschef GVA lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till 
beslut. 
 
Kristina Axelsson (c) – yrkar att man går vidare med förslaget om att se över 
tillgängliggörande av återvinningscentralen, med en successiv flytt av 
återvinningscentralen. 
 
Ordförande – yrkar bifall till tjänsteutlåtandets förslag.  
 
Beslutsgång 
Ordföranden ställer de båda förslagen mot varandra och finner att allmänna 
utskottet beslutar enligt förslaget i tjänsteutlåtandet. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-10-10 23 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 124 Dnr 2023/441-253 
 
Fastighetsförsäljning – Industritomt Syrenen 8 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Sorsele kommun överlåter och försäljer fastigheten Syrenen 8 till Simon Linder 
AB, inklusive bredband, för en köpeskilling av åttiotvåtusen (82 000) kronor. 
Vatten, avlopp och fjärrvärme ingår inte. 
 
Uppdrag ges till teknisk chef att ombesörja försäljning och överlåtelse och 
teckna erforderliga köpehandlingar. 
 
Jäv 
På grund av jäv deltar inte Kristina Axelsson (c) i handläggningen av detta 
ärende och lämnar sammanträdet. Ingen ersättare inträder. Pia Sjöberg (s) väljs 
att justera detta ärende. 
 
Ärendebeskrivning 
Teknisk chef har kontaktats av Simon Linder AB - organisationsnummer 
559166–7893 - med förfrågan om att förvärva industritomt - fastighet 
Syrenen 8. Storleken på denna fastighet är 1 911 m2 och belägen på 
industriområdet på adressen Långgatan 16 inom östra delen av Sorsele 
samhälle. Företaget avser initialt nyttja fastigheten som avställningsplats för 
maskiner för att därefter bygga kallförråd och på sikt varmgarage. 
 
Vid utveckling och anpassning av denna industritomt fastslogs att denna 
fastighet vänder sig i första hand till verksamheter som har behov av 
uppställningsytor för fordon, material, lagringsplats och depå. Byggnad får 
uppföras i enlighet med detaljplanens bestämmelser men det kommer inte att 
vara ett krav.  
 
Tomten ligger ute för försäljning för 82 000 kronor. Bredbandsanslutning 
ingår. Kostnader för vatten och avlopp-samt fjärrvärmeanslutning tillkommer. 
Lagfartskostnad betalas av köpare.  
 
Simon Linder AB vill om möjligt köpa industritomten för sextiotusen (60 000) 
kronor. Motivering som lyfts fram är att en del av tomten är avtäckt och det är 
oklart om var avtäckningen är. Detta innebär att det kan uppstå sättningar i 
marken och att åtgärder kan behöva göras som konsekvens av detta.  
 
Teknisk chef föreslår trots detta att fastigheten säljs till av kommunfullmäktige 
fastställt pris, det vill säga 82 000 kronor. Det fastställda priset som teknisk 
chef utgått ifrån i förslaget är ett självkostnadspris för Sorsele kommun. 
Försäljning för 82 000 kronor ger ingen vinst för kommunen, men ett lägre pris 
skulle innebära att kommunen erbjuder företaget en subvention och gynnande  
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-10-10 24 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 124, forts 
 
av en enskild verksamhet. Utöver detta skulle en sänkning av fastslaget pris 
kunna vara prejudicerande vad gäller återstående industritomter.  
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av teknisk chef 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2023-09-29 
Bilaga inför försäljning Syrenen 8 – översikt ortofoto 
Bilaga inför försäljning Syrenen 8 – plankarta 
Bilaga inför försäljning industritomt Syrenen 8 – Detaljplan för Norrsele 1:53 
och Syrenen 3 och 4 
 
Förslag till beslut 
Teknisk chef – Sorsele kommun överlåter och försäljer fastigheten Syrenen 8 
till Simon Linder AB, inklusive bredband, för en köpeskilling av åttiotvåtusen 
(82 000) kronor. Vatten, avlopp och fjärrvärme ingår inte. Uppdrag ges till 
teknisk chef att ombesörja försäljning och överlåtelse och teckna erforderliga 
köpehandlingar. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-10-10 25 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 125 Dnr 2023/437-106 
 
Handlingsplan bygdemedel 2024 (bygdeavgiftsmedel) 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Godkänna handlingsplan för bygdemedel år 2024 och skicka den till 
Länsstyrelsen Västerbotten för fastställande. 
 
Ärendebeskrivning 
Bygdemedel är ersättning till de bygder som påverkats av utbyggnaden av 
vattenkraft. Medel som inte behöver avsättas till rennäringen och att ersätta 
skador som orsakats av vattenkraften kan sökas av kommuner och ideella 
föreningar. 
 
Kommunen ska för varje nytt år upprätta en handlingsplan för hur 
bygdemedlen ska användas i kommunen under året och inlämnas till 
Länsstyrelsen i Västerbotten senast 30 november året innan. Handlingsplanen 
fastställs av Länsstyrelsen. Kommunstyrelsen tar i handlingsplanen beslut om 
prioriteringar och medelsramar 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av utvecklingschef 
Utvecklingschefens tjänsteutlåtande 2023-09-27 
Handlingsplan bygdemedel 2024 
 
Förslag till beslut 
Utvecklingschef – Godkänna handlingsplan för bygdemedel år 2024 och skicka 
den till Länsstyrelsen Västerbotten för fastställande. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-10-10 26 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 126 Dnr 2023/439-806 
 
Prissättning arrende Hembygdsgården 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Föreslå kommunfullmäktige att anta föreslagen prissättning för arrende av 
Hembygdsgården enligt följande: 
 
• År 1 (våren 2024 till våren 2025), 35 000 kronor 
• År 2, (våren 2025 till våren 2026) 70 000 kronor 
• År 3, (våren 2026 till våren 2027)100 000 kronor 

 
Därefter årlig indexuppräkning 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun har sökt ny arrendator av Hembygdsgården. Hembygdsgården 
och området däromkring ägs av Sorsele kommun och ska finnas för 
medborgare och besökare att ta del av. Området har ett högt allmänintresse och 
ska stärka upplevelsen vid ett besök i kommunen och därför är det viktigt att 
aktiviteter och innehåll som arrendator bedriver i byggnaderna ökar intresset att 
besöka platsen bland medborgare och besökare, och att platsen upplevs 
tillgänglig och med bra kvalitet. 
 
Verksamhet Utveckling hyr hela Hembygdsområdet (fastigheten Camparen 1) 
och betalar för det en internhyra på 160 184 kronor enligt hyreskontrakt 2023-
01-01. I denna hyra ingår ström, uppvärmning, snöröjning och sandning. 
 
Vid införandet av internhyra var Hembygdsgården och hembygdsområdet inte 
uthyrda och omfördelning av budget gjordes från tekniska verksamheten till 
utvecklingsverksamheten. Under året då Hembygdsgården varit uthyrd har 
intäkterna gått till underhåll och investering i anläggningen. Det innebär att vid 
en hyresnivå till en entreprenör som är lägre än internhyran kommer ingen 
verksamhet att påverkas negativt. Men intäkterna gör inte heller att 
verksamhetens intäkter motsvarar kostnaderna och det går inte heller att 
minska utvecklingsverksamhetens budget första åren i någon större omfattning 
till förmån för andra verksamheter. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av utvecklingschef 
Utvecklingschefens tjänsteutlåtande 2023-10-02 
Bilaga till hyreskontrakt Användning Hembygdsgården 2023 
Beskrivning av byggnader som inkluderas i avtalet, samt situationsplan över 
nyttjande området 
 
Förslag till beslut 
Utvecklingschefen lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-10-10 27 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 126, forts 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-10-10 28 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 127 Dnr 2021/508-106 
 
Svar på medborgarförslag – Bygga pumptrack/cykelbana 
Allmänna utskottets beslut 
Återkoppling av fortsatt utredning och föreslagna åtgärder önskas till 
kommunstyrelsens allmänna utskottets sammanträde 13 februari 2024. 
 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Föreslå kommunfullmäktige att besvara medborgarförslaget enligt följande; 
Sorsele kommun tackar för inlämnat förslag och lämnar detta svar:  
 
Sorsele kommun ställer sig positiv till förslaget och kommer utreda vidare 
vilken typ av bana som lämpar sig bäst, lokalisering och vilka möjligheter till 
finansiering som finns och vidtar åtgärder därefter. 
 
Ärendebeskrivning 
Kultur- och fritidsenheten har tidigare fått i uppdrag att besvara det inkomna 
medborgarförslaget avseende att bygga en pumptrack/cykelbana. 
Förslagsställaren menar att det finns sådana anläggningar i många andra 
kommuner och att det därför också borde göra så även i Sorsele. En 
pumptrack/cykelbana skulle också vara motiverad genom att det får 
ungdomarna i rörelse vilket kommunen eftersträvar, menar förslagsställaren. 
Ärendet har därefter återremitterats för vidare beredning i syfte att undersöka 
intresset hos målgruppen i sin helhet. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av kultur- och fritidschef 
Kultur- och fritidschefens tjänsteutlåtande 2023-09-22 
Allmänna utskottet 2022-10-11 § 97 
Kommunfullmäktige 2021-11-08 § 87 
Medborgarförslaget 
 
Förslag till beslut 
Kultur- och fritidschefen lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till svar. 
 
Ordförande – Återkoppling av fortsatt utredning och föreslagna åtgärder 
önskas till kommunstyrelsens allmänna utskottets sammanträde 13 februari 
2024. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att allmänna utskottet beslutar enligt båda förslagen. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
Kultur- och fritidschef  
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-10-10 29 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 128 Dnr 2022/327-106 
 
Svar på medborgarförslag – Bygga cykel-/skatepark 
Allmänna utskottets beslut 
Återkoppling av fortsatt utredning och föreslagna åtgärder önskas till 
kommunstyrelsens allmänna utskottets sammanträde 13 februari 2024. 
 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Föreslå kommunfullmäktige att besvara medborgarförslaget enligt följande; 
Sorsele kommun tackar för inlämnat förslag och lämnar detta svar:  
 
Sorsele kommun ställer sig positiv till förslaget och kommer utreda vidare 
vilken typ av bana som lämpar sig bäst, lokalisering och vilka möjligheter till 
finansiering som finns och vidtar åtgärder därefter. 
 
Ärendebeskrivning 
Kultur- och fritidsenheten har fått i uppdrag att besvara det inkomna 
medborgarförslaget avseende att bygga en cykel-/skatepark. Förslagsställaren 
menar att det länge funnits ett behov av ett lämpligt ställe där unga kan träffas 
och ha kul, röra på sig och utöva ett fritidsintresse. Vidare hänvisas till andra 
kommuner som anlagt liknande anläggningar och att Sorsele definitivt borde ha 
samma förutsättningar till att göra likaså. En cykel/skatepark skulle bidra till en 
ökad attraktivitet för medborgare och besökare och det skulle locka människor 
att bli kvar i kommunen. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av kultur- och fritidschef 
Kultur- och fritidschefens tjänsteutlåtande 2023-09-22 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 86 
Medborgarförslaget 
 
Förslag till beslut 
Kultur- och fritidschefen lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till svar. 
 
Ordförande – Återkoppling av fortsatt utredning och föreslagna åtgärder 
önskas till kommunstyrelsens allmänna utskottets sammanträde 13 februari 
2024. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att allmänna utskottet beslutar enligt båda förslagen. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
Kultur- och fritidschef 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-10-10 30 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 129 Dnr 2022/124-433 
 
Svar på medborgarförslag – Rädda bin och humlor 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Föreslå kommunfullmäktige att besvara medborgarförslaget enligt följande; 
Sorsele kommun tackar för inlämnat förslag och lämnar detta svar: 
 
Svenska kyrkan har beslutat att låta vissa ytor stå oklippta och se vilka växter 
som växer upp på dessa platser - startar upp med två ytor – framför 
församlingsgården i Sorsele, samt vid Gargnäs kyrka vid Byvägen. Tanken är 
att klippa vid kanterna av dessa ytor för att tydliggöra tanken med dessa 
avgränsade ytor – samt att sätta upp skylt som förklarar varför det är oklippt. 
Efter mötet beslutades att även låta området bakom kyrkogården vid kyrkan 
växa fritt. 
 
SorseleBo ska placera ut blomlådor och se över eventuell plantering vid 
hyreshuset i Blattnicksele. 
 
Inlandsbo Fastigheter har inte så stora arealer kring hyreshusen, men ser 
positivt på detta och avser göra goda val vid kommande planteringar av 
blommor/buskar när det blir aktuellt för att bidra till bättre miljöer för humlor 
och bin. 
 
Sorsele kommun: 
Vid Badsjön i Sorsele tätort ska ytor som inte ska klippas avsättas. Förslag 
finns även på att plantera buskar som kan hjälpa humlor och bin – men även 
kan vara trevligt för badgäster (avgränsande). Förslag att köpa in några och 
utöka utifrån vad budget tillåter (bärbuskar, äppelträd, syrén, häggmispel, hägg, 
apel alternativt kanadensiska buskrosor). 
 
Slänten ner mot älven bakom Badsjön bör lämnas orörda – dessa slås idag med 
trimmer.  
 
Framför kommunhuset kan gräset lämnas oklippt innanför pilarna. Dessutom 
kan de perenna rabatterna ses över för att säkra att de återkommande växter 
som växer framför kommunhuset är gynnsamma för humlor och bin (idag 
bergenior) 
 
Vid SJ-planen – Se över vilka områden med vitklöver vi kan lämna oklippta.  
 
Vid hembygdsområdet bör områden utpekas. 
 
Vid Coop – Lämna den branta slänten vid bron (svårklippta ytor) oklippt. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-10-10 31 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 129, forts 
 
I Ammarnäs föreslås att fröblandning (ängsgräsblandning) sprids på området 
mellan busstation och hotellet. 
 
I det fortsatta arbetet: 
• behov av att även fortsatt inventering görs av vilka ytor som lämpar sig att 

gynna biologisk mångfald.  
• områden som lämnas får gärna ha mjuka former (ej kvadrater), samt att 

gångar klipps genom dessa kommande blomsterängar 
• Föreslås att gå ut med information på hemsidan exempelvis intervju med 

Sara Norlund på Norlunds Trädgård om ”Vad kan du göra i din trädgård för 
att förbättra biologisk mångfald?”.  

• Föreslår att skolgårdar/förskolor i kommunen hakar på insatser om 
ängsblommor – till exempel en ruta för ängsblommor (pågår på vissa platser 
redan idag).  

 
Det som görs redan idag är att merparten av slänterna längs kommunens och 
Trafikverkets vägar inte slås förrän på hösten när blommorna blommat klart. 
 
Ärendebeskrivning 
Ett medborgarförslag har inkommit där det föreslås att bin och humlor ska 
räddas genom att fördröja gräsklippning vid blomning. 
 
Kommunstyrelsen har överlämnat medborgarförslaget till 
samhällsbyggnadsverksamheten för beredning. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av teknisk chef 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 2023-08-31 
Kommunstyrelsen 2022-09-13 § 152 
Kommunfullmäktige 2022-04-25 § 21 
Medborgarförslaget 
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadschefen lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-10-10 32 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 130 Dnr 2022/282-170 
 
Redovisning investeringsprojekt – Inköp av snöskoter 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Föreslår kommunfullmäktige godkänna inlämnad redovisning. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade 2022-06-20 § 57 att bevilja 100 000 kronor för 
inköp av en begagnad snöskoter med projektnummer 0311. 
 
Annonser bevakades under hösten i sökandet efter lämplig snöskoter för 
räddningstjänsten. AB Rob Lidéns järnhandel bytte vid årsskiftet in en 
begagnad Skidoo Expedition som väl överensstämde mot räddningstjänstens 
krav och med ett som det bedömdes bra pris. 
 
Budget: 100 000 kronor 
Kostnad: 84 400 kronor 
Resultat: +15 600 kronor 
 
Beslutsunderlag 
Räddningschefens tjänsteutlåtande 2023-09-27 
E-post - belopp i tjänsteutlåtande är exklusive moms 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 57 
 
Förslag till beslut 
Räddningschef – Godkänna inlämnad redovisning. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-10-10 33 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 131 Dnr 2022/281-170 
 
Redovisning investeringsprojekt – Inköp av sexhjuling 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Föreslår kommunfullmäktige godkänna inlämnad redovisning. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade 2022-06-20 § 56 att bevilja 120 000 kronor för 
inköp av sexhjuling. 
 
Annonser och auktioner bevakades under vintern och våren, kontakter med 
andra räddningstjänster och aktörer togs.  De få objekt som fanns var gamla 
och i tveksamt skick. Prognosen att det skulle bli en sommar likt år 2018 
gjorde att vi ställde frågan om pris på en ny sexhjuling Det inkom en offert 
med tillbehör med ett pris på 137 600 kronor. Säkerhetsbåge inköptes från 
annat håll.  
 
Budget: 120 000 kronor 
Kostnad: 140 353 kronor 
Resultat: -20 353 kronor 
 
Beslutsunderlag 
Räddningschefens tjänsteutlåtande 2023-08-23 
E-post - belopp i tjänsteutlåtande är exklusive moms 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 56 
 
Förslag till beslut 
Räddningschef – Godkänna inlämnad redovisning. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Au § 132 Dnr 2021/583-026 
 
Redovisnings investeringsprojekt – Friska brandmän 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Föreslår kommunfullmäktige godkänna inlämnad redovisning. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade 2021-12-13 §117 att bevilja 330 000 kronor för 
projektet Friska brandmän Sorsele med projektnummer 0307. 
 
Den beräknade kostnaden för projektet kunde reduceras tack vare bland annat. 
justering av befintlig ventilation. Slussen för kontaminerade kläder och 
utrustning är byggd, det som återstår är intrimning av maskiner och införande 
av rutiner. När det gäller kostnader är projektet klart. 
 
Budget: 330 000 kronor 
Kostnad: 191 760 kronor 
Resultat: +138 240 kronor 
 
Kommunfullmäktige tog 2023-03-06 § 20 beslutet att hela överskottet från 
investeringsprojektet Friska brandmän, projekt 0307, skulle överföras till 
projektet Omklädning brandstation, projekt 0305. 
 
Beslutsunderlag 
Räddningschefens tjänsteutlåtande 2023-09-27 
E-post - belopp i tjänsteutlåtande är exklusive moms 
Kommunfullmäktige 2023-05-08 § 56 
Kommunfullmäktige 2023-03-06 § 20 
 
Förslag till beslut 
Räddningschef – Godkänna inlämnad redovisning. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Au § 133 Dnr 2022/287-170 
 
Redovisning av investeringsprojekt – Inköp av band till 
bandvagn 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Föreslår kommunfullmäktige godkänna återlämnande av beslutade medel för 
inköp av band till bandvagn. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade 2022-06-20 § 62 att bevilja 120 000 kronor till 
inköp av nya band till bandvagn. 
 
Räddningstjänsten har gjort bedömningen att kunskapen att köra bandvagn 
numera är sämre och att förmågan för insats i terräng löses bättre med annan 
utrustning. 
 
Budget: 120 000 kronor 
Kostnad: 0 kronor 
Resultat: +120 000 kronor 
 
Beslutsunderlag 
Räddningschefens tjänsteutlåtande 2023-09-28 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 62 
 
Förslag till beslut 
Räddningschef – Godkänna återlämnande av beslutade medel för inköp av 
band till bandvagn.  
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Au § 134 Dnr 2023/128-041 
 

Budget 2024 – Omfördelning teknisk ram kommunchefens och 
stödverksamhetens verksamhet 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Föreslår kommunfullmäktige besluta: 
 
Att anta förslagen ändring av teknisk ram för kommunchefens verksamhet och 
stödverksamheten enligt nedan: 
 
- Ny teknisk ram för kommunchefens verksamhet: 9 783 000 kronor 
(nuvarande ram 9 555 000 kronor) 
- Ny teknisk ram för stödverksamhetens verksamhet: 19 610 000 kronor 
(nuvarande ram 19 838 000 kronor) 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade i juni 2023 (se bilaga Kf 2023-06-26 § 73) om 
tekniska ramar för verksamheterna inför verksamhetsår 2024. 
 

Tidigare under året hade kommunchef fattat beslut (se bilaga 2) om att dela 
upp tidigare ”allmänna verksamheten” till ”kommunchefens verksamhet” och 
”stödverksamheten”. I samband med att denna delning tillkom så delades även 
den gemensamma tekniska ramen. 
 
Under arbetet med detaljbudget inför verksamhetsåret 2024 har det upptäckts 
att denna kostnadsfördelning har slagit något ojämnt. Enligt beslutad teknisk 
ram har stödverksamheten ett överskott och kommunchefens verksamhet ett 
underskott. Av den anledningen behöver en justering av teknisk ram komma 
till stånd. 
 
Tillförordnad kommunchef informerar under mötet om att det är 228 000 
kronor som behöver flyttas i stället för föreslagna 250 000 kronor. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av tillförordnad kommunchef 
Tillförordnad kommunchefs tjänsteutlåtande 2023-10-05 
Bilaga 2 Beslut om mindre organisationsförändring 221219 
Protokoll MBL 11 Förslag till ny teknisk ram kommunchefen och 
stödverksamheten 231005 
Kommunfullmäktige 2023-06-26 § 73 
 
Förslag till beslut 
Tillförordnad kommunchef lämnar i tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
Beslutet sänds till: Kommunstyrelsen  
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Au § 135 Dnr 2023/459-026 
 
Anmälningsplikt inom offentlig verksamhet 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Godkänner skrivelsen och överlämnar den till regeringen. 
 
Ärendebeskrivning 
Under mötet presenterar Pia Sjöberg (s) ett förslag på skrivelse från Sorsele 
kommun om den föreslagna anmälningsplikten.  
 
Med anledning av Tidö-avtalets förslag om att införa anmälningsplikt för 
personal inom kommunal sektor föreslås att Sorsele kommun skickar en 
skrivelse till regeringen för att påpeka hur en sådan anmälningsplikt skulle 
påverka och försvåra arbetet för anställda inom den kommunala välfärden 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig redogörelse av Pia Sjöberg (s) 
Skriftligt ledamotsinitiativ 
Bilaga – Skrivelse avseende att anmälningsplikt inte bör införas i den 
kommunala välfärden 
 
Förslag till beslut 
Pia Sjöberg (s) – Skrivelsen godkänns och skickas till kommunstyrelsen för 
beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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 Anette Edvardsson, IT-chef, § 115 
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 Elin Bergarp, teknisk chef, §§ 122-124, 129 
 Sonja Lundquist, fastighetschef, § 122 
 Robert Mellgren, lokalutredare, § 122 
 Erika Hjukström, utvecklingschef, §§ 125-128 
 Henrik Sjöström, kultur- och fritidschef, §§ 125-128 
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Förvaringsplats för protokollet Stödverksamheten 
 
Underskrift  
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Au § 111 
 
Fastställelse av ärendelistan 
Allmänna utskottets beslut 
Ärendelistan kompletteras med ärende 2023/128, Budget 2024 – Omfördelning 
teknisk ram kommunchefens och stödverksamhetens verksamhet, samt ärende 
2023/459, Anmälningsplikten inom offentlig verksamhet. Den fastställs 
därefter enligt följande;  
 
1 Mötets öppnande 
2 Upprop 
3 Val av justerare 
4 Fastställelse av ärendelistan 
5 Meddelanden 
6 Information ordförande och kommunchef 
7 Beredskapsinformation 
8 Bredbandsinformation 
9 Svar på grundläggande granskning av kommunstyrelsens och 


nämndernas förvaltning 2022 2023/186 
10 Svar på granskning av god ekonomisk hushållning 2022 2023/186 
11 Delårsrapport 2023  2023/66 
12 Anpassning av bytespunkter för funktionsnedsatta 2023/372 
13 Investeringsprojekt - Upphandling E-arkiv 2022/22 
14 Sammanträdesdagar 2024 2023/417 
15 Information lokalutredning, 20 min 2021/449 
16 Motion - Tillgängligare återvinningsanläggningar 2022/386 
17 Fastighetsförsäljning - Industritomt Syrenen 8 2023/441 
18 Handlingsplan bygdemedel 2024 (bygdeavgiftsmedel) 2023/437 
19 Prissättning arrende Hembygdsgården 2023/439 
20 Medborgarförslag - Bygga cykelbana pumptrack 2021/508 
21 Medborgarförslag - Cykel/Skatepark 2022/327 
22 Medborgarförslag - Rädda bin och humlor 2022/124 
23 Investeringsprojekt - Inköp av snöskoter 2022/282 
24 Investeringsprojekt - Inköp av sexhjuling 2022/281 
25 Investeringsprojekt - Arbetsmiljö friska brandmän 2021/583 
26 Investeringsprojekt - Inköp av band till bandvagn 2022/287 
27 Budget 2024 – Omfördelning teknisk ram kommunchefens och 


stödverksamhetens verksamhet 2023/128 
28 Anmälningsplikt inom offentlig verksamhet 2023/459 
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Au § 112  
 
Meddelanden 


Allmänna utskottets beslut 
Meddelandena läggs till handlingarna. 
 
Redovisning av meddelanden 
• Länsstyrelsen Västerbotten – Beslut om avskrivning av beslut om 


projektstöd, Bredband till nedre delen av Gargnäs, journalnummer 2018-
1127 (Dnr 2018/278-534) 


• Länsstyrelsen Västerbotten – Beslut om utbetalning Fritidsbanken 2020 med 
24 762 kronor (Dnr 2019/297-106) 


• Länsstyrelsen Västerbotten – Beviljar ansökan om bygdemedel för projektet 
Näringslivsfrämjande åtgärder och medfinansiering projekt 2023 (Dnr 
2022/461-106) 


• Tillväxtverket – Beslut om 142 045 kronor i projektstöd för projektet 
Utveckling av medskapandeprocesser för hållbar service i Sorsele kommun 
(Dnr 2022/210-060) 


• Brottsförebyggande rådet – Beslut att avslå ansökan om ekonomiskt stöd för 
brottsförebyggande arbete 2023 (Dnr 2023/370-047) 


• Brottsförebyggande rådet – Information om tillämpning av regelverk och ett 
fortsatt arbete (Dnr 2023/370-047) 


• Archangelica – Redovisning av arrangemangsstöd för arrangerande av 
körsång vid Blomsterlottas i Ammarnäs (Dnr 2023/326-805) 
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Au § 113  
 
Information ordförande och kommunchef 
 
Allmänna utskottets beslut 
Informationen noteras. 
 
Ordförande informerar bland annat om; 
• Samiskt samråd har genomförts. Det finns en grupp som har ett uppdrag att 


ta fram samiska ortsnamn på skyltar. Utbildning i konsultationsordningen, 
som är en ny lag som från och med 1 mars 2024 gäller även för kommuner 
och regioner, kommer genomföras för kommunens politiker. 


• Inom Trepartens renhållningsnämnd har det varit ett möte. Det har gjorts en 
avfallsenkät,där Sorsele hade bästa betyget utifrån den nya hanteringen av 
avfall. Sorsele ligger först inom Treparten när det gäller Lättillgänglig 
InsamlingsPlats, LIP. 


• Treparten kommer köpa in ett nytt fordon för att tömma LIP:ar. Detta 
fordon ska användas i alla de tre kommunerna som ingår i Treparten. Risk 
att de inte levereras förrän halvårsskiftet, i så fall löses det på annat sätt. 


• Frukostmöte har hållits hos företaget E-Rotor AB i Sorsele. 
• Avstämning med vindkraftsbolaget Fred Olsen Renewables AB där 


kommunfullmäktige 2023-05-08 § 57 tillstyrkte vindkraftsetablering på 
Jiltjaurberget. Det kommer finnas möjlighet för föreningar att söka medel 
från den pott som ska finnas på 200 000 kronor per år. 


• Företagsbesök har gjorts hos Tonny och Nina Linder i Övre Saxnäs, som 
driver varsitt företag. 


• Rekrytering kommunchef. Annonsen ligger fortfarande ute, sista 
ansökningsdag är tisdag 17 oktober. 


 
Tillförordnad kommunchef informerar om; 
• Kommunen räknar med ökade bidrag för arbetet med krisberedskap och 


civilt försvar inför nästkommande år. Troligt med en 20-procentig ökning 
vilket skulle motsvara en total budget på cirka 800 000 kronor för nästa år. 


• Inom kommunledningsgruppens arbete har det gjorts stora omtag kring 
många processer. Bland annat har det bokats in ett dialogmöte med 
upphandlingsenheten för att följa upp kommunens nuvarande avtal och 
sedan är planen att se över hur kommunen själv kan organisera sig runt 
denna fråga. Upphandling är ett viktigt område. 


• Det har avsatts tid för att se över interkontrollen i förvaltningen och det 
kommer jobbas vidare med den frågan under hösten. 


• Ett omtag har gjorts med arbetet kopplat till Lokalbanken och teknisk chef 
är sammankallande för den gruppen. Det planeras också en 
informationsinsats till våra medborgare kopplat till Lokalbanken och 
kommunens tomma lokaler. Kontakt är tagen med kommunens 
kommunikatör gällande detta. 


•  







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  


 Datum Sida 
 2023-10-10 6 
 


 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


Au § 113, forts 
 


• Digitaliseringsgruppen har startats upp igen och man ser över förslag på en 
forumstruktur som man avser sjösätta inför kommande verksamhetsår. 


• Det har gjorts ett omtag kring säkerhetsfrågor och en kommande GAP-
analys planeras tillsammans (kommunledning, beredskapssamordnare och 
IT-chef). En GAP-analys är en strategisk metod för att identifiera och 
analysera skillnaden mellan nuvarande prestation och önskad nivå. Utifrån 
detta behöver en strategisk plan tas fram för insatser framåt. 


• Det har beslutats att alla minnesanteckningar från ledningsgruppens möten 
publiceras på intranätet. 


• Styrelsemöte för Region 10, R10, hölls i Storuman 15 september. Där var 
det besök av utredare från kommunpespektivutredningen vars uppdrag är 
att undersöka intresse och bedöma förutsättningar för 
kommunsammanslagningar. Utredningen har träffat cirka 70 kommuner i 
landet – alla pratar om samverkan och inte om sammanläggningar. Denna 
utredning ska redovisas sista november detta år. Sammanfattning efter 
dialog med styrelsen i R10: 


- det finns en geografisk kompetensbrist på regeringsnivå gällande 
norra Sverige och glesbygd. 


-  Myndigheter/regioner måste utlokaliseras och/eller förlägga 
tjänster i fler kommuner. Samordna, samverkan och ha mer 
stödjande roll än kontrollerande/övervakande. 


- Grundfinansiering krävs. Små kommuners budget är känslig för 
svängningar och statsbidrag enbart baserat på invånarantal är inte 
funktionellt. Exempelvis gällande civil beredskap, pengarna räcker 
inte till det ansvar som tilldelas kommunerna. 


- Det tar tid att utreda och implementera samverkan och det krävs 
utredningsresurser som kommunerna inte har. Man blir 
projektberoende och kan inte jobba långsiktigt. 


• När det gäller Arena Sorsele är Marie, i egenskap av tillförordnad 
kommunchef och budgetansvarig, med på byggmöten för att följa bygget. 
Markarbeten pågår för fullt. 


• Gällande sanktionsavgiften från Länsstyrelsen fortlöper processen och nu 
inväntas Länsstyrelsens svar på det yttrande som kommunen har lämnat in. 
Länsstyrelsen ska ha inkommit med sitt svar senast 24 oktober. 


• Det råder nya regler för dygnsvila och i många andra kommuner har man 
drabbats av massuppsägningar och hot om detsamma och det har varit 
medial uppmärksamhet kopplat till införande av olika scheman/beslut. 
Sorsele kommun har det förhållandevis lugnt i organisationen. Det startades 
tidigt med processerna och medarbetare och fackliga parter har varit med i 
hela processen. Det råder fortsatt en del frågetecken kring hur man ska lösa 
eventuella problembilder kopplat till beredskap enligt Allmänna 
Bestämmelser, AB, och enligt Avtal för räddningstjänstpersonal i 
beredskap, RIB. Alltså, medarbetare som har beredskap i ordinarie tjänst 
och även som deltidsbrandman. 
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• Regeringen har beslutat att höja försörjningskravet för den som ansöker om 
arbetstillstånd i Sverige. Alla som ansöker efter den 1 november 2023 
måste ha en lön som uppgår till minst 80 procent av aktuell medianlön, en 
summa som för närvarande är 27 360 kronor. Stort problem för många 
arbetsgivare, kommer att slå otroligt hårt. Kommunen gör just nu en 
inventering för att se vilka medarbetare som berörs av detta. Hittills har en 
medarbetare lokaliserats. 


• Kommunen påverkas av andra aktörer – fiberavbrott i närheten av 
Ammarnäs förra veckan kan tas som ett exempel. Kommunen får ta 
konsekvenser av andra aktörers agerande men får för dålig information för 
att kunna hantera situationen på ett bra sätt kopplat till kommunens 
medborgare. Detta gäller även andra, mindre akuta, frågor. Det finns 
inbokade dialogmöten med flera aktörer nu under hösten för att föra dialog 
om hur samarbetet kan förbättras. 


• Den tillförordnade kommunchefen arbetar just nu som HR-chef, 
verksamhetschef för stödverksamheten och som tillförordnad kommunchef. 
Det ger en hög arbetsbelastning just nu och många långa dagar. Vissa 
tjänster kopplat till HR-chefsuppdraget köps av extern part med det är inte 
helt lätt att lämna över ärenden. En del frågor har i viss mån lämnats över 
till medarbetarna på personalenheten nu när det finns en extra förstärkning 
då en av löneadministratörerna är tillbaka från föräldraledighet. 
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Beredskapsinformation 
Allmänna utskottets beslut  
Uppföljningen av beredskapsarbetet noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Krig har startat i Israel. Hur mycket det kommer eskalera återstår att se. 
 
Ökade anslag till kommunernas arbete med civilt försvar, vilket ger 
130 miljoner kronor extra till kommunerna 2024. Om fördelningstalen är 
samma som tidigare innebär det cirka 130 000 kronor extra till Sorsele 
kommun 2024. Idag ligger beloppet på 663 000 kronor. Detta stöd planeras 
ökas med 20 % varje år. 
 
Beredskapssamordnarens uppfattning är att den beslutade beredskapsplanen 
följer tidsplanen. 
 
Utbildning krisledningsnämnd, arrangerad av Skellefteåregionen, äger rum i 
Skellefteå den 8 december och anmälningsformulär skickas ut inom kort. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information och bildspel av beredskapssamordnare Johan Svensson. 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Uppföljningen av beredskapsarbetet noteras. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
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Au § 115 Dnr 2021/513-534 
 
Information bredband i Sorsele kommun 
Allmänna utskottets beslut 
Informationen noteras 
 
Ärendebeskrivning 
Arbetet under sommaren och hösten har fokuserats på projekten Bredband 
längs väg 363 och Bredband i extrem glesbygd. Projekten är beroende av 
varandra då en delsträcka i ett projekt är en förutsättning för det andra 
projektet. 
 
En inventering har gjorts av hur många folkbokförda som i dag finns inom 
projektområdena vilket resulterat i en ändringsansökan till Länsstyrelsen för 
Bredband längs väg 363. En uppdatering har gjorts av antal hushåll som 
beräknas kommer vara anslutna när projektet är klart. 
 
Sträckan mellan Sorsele och Grannäs är klar och åtgärder för dämpningar sker 
just nu. Noden i Grannäs är uppe. 
 
Ingen sjökabel har kunnat förläggas mot Skansnäs då det har varit problem 
med höga vattennivåer. 
 
Det kommer att fokuseras på att ansluta de folkbokförda hushållen först då 
detta är det som mäts i slutrapporterna. Andra fokusområden är planering för 
PTS-sträckorna, avtal med Telia Sonera, PTS Bredbandskartläggning, 
nulägesanalys av driftsäkerhet samt utbildning för all personal i allmän 
utbildning krisberedskap för telekom. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information och bildspel av IT-chef Anette Edvardsson. 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Informationen noteras 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
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Au § 116 Dnr 2023/186-042 
 
Svar på grundläggande granskning av kommunstyrelsens och 
nämndernas förvaltning 2022 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Godkänner förvaltningens svar till revisionsrapporten ”Grundläggande 
granskning av kommunstyrelsens och nämndernas förvaltning Sorsele 2022” 
enligt bilaga 2, ”Förvaltningens åtgärder utifrån revisionens 
rekommendationer”. 
 
Uppdrar till ekonomichef att revidera riktlinjer för ekonomi- och 
verksamhetsstyrning i enlighet med bilaga 2, ”Förvaltningens åtgärder utifrån 
revisionens rekommendationer”. 
 
Ärendebeskrivning 
Av kommunallagen och god redovisningssed följer att kommunrevisionen 
årligen ska granska alla styrelser och nämnder.  
 
Revisionen har utifrån detta gjort en granskning mot hur kommunstyrelsen och 
nämnderna fullgjort sitt förvaltaruppdrag under år 2022. Denna granskning 
redogörs för i bilagan ” Grundläggande granskning av kommunstyrelsens och 
nämndernas förvaltning Sorsele 2022”. För att utveckla verkställande organs 
förvaltning så lämnar revisionen följande rekommendationer:  
 
• Samhällsbyggnadsnämnden säkerställer att underlag för delårsrapport per 31 


augusti beslutas av nämnden. 
• Samhällsbyggnadsnämnden respektive kommunstyrelsen vidtar åtgärder vid 


bristande måluppfyllelse för verksamhet och ekonomi. 
• Kommunstyrelsen ser till att kommunens gemensamma nämnder får egen 


driftsbudget inför verksamhetsår 2024. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av tillförordnad kommunchef 
Tillförordnad kommunchefs tjänsteutlåtande 2023-09-29 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 62 
PricewaterhouseCooper – Revisionsrapport, grundläggande granskning av 
kommunstyrelsens och nämndernas förvaltning Sorsele 2022 
Bilaga 2 Förvaltningens åtgärder utifrån revisionens rekommendationer 
 
Förslag till beslut 
Tillförordnad kommunchef – Godkänna förvaltningens svar till 
revisionsrapporten ”Grundläggande granskning av kommunstyrelsens och 
nämndernas förvaltning Sorsele 2022” enligt bilaga 2, ”Förvaltningens åtgärder 
utifrån revisionens rekommendationer”. 
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Au § 116, forts 
 
Uppdra till ekonomichef att revidera riktlinjer för ekonomi- och 
verksamhetsstyrning i enlighet med bilaga 2, ”Förvaltningens åtgärder utifrån 
revisionens rekommendationer”.  
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Au § 117 Dnr 2023/186-042 
 
Svar på granskning av god ekonomisk hushållning 2022 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Uppdrar till ekonomichef att säkerställa att den mall som tillämpas vid 
delårsrapport och årsredovisning säkerställer att kommunfullmäktiges mål om 
god ekonomisk hushållning utvärderas enligt krav i lag och normgivning. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunen ska formulera verksamhetsmässiga och finansiella mål för god 
ekonomisk hushållning. Dessa mål ska sedan följas upp i delårsrapport och 
årsredovisning. Kommunens revisorer ska enligt kommunallagen kap 12 § 2 
bedöma om resultaten i delårsrapport och årsredovisning är förenliga med de 
mål som kommunen beslutat. Revisionen har nu granskat den årsredovisning 
som beslutades av kommunstyrelsen 2023-04-25. 
 
Utifrån denna granskning så lämnar revisionen en rekommendation:  
 
• Att kommunstyrelsen säkerställer att utvärdering av kommunfullmäktiges 


mål för god ekonomisk hushållning från 2023 fullt ut sker enligt krav i lag 
och normgivning. 


 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av tillförordnad kommunchef 
Tillförordnad kommunchefs tjänsteutlåtande 2023-09-29 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 62 
PricewaterhouseCooper – Revisionsrapport, granskning av god ekonomisk 
hushållning 2022 
 
Förslag till beslut 
Tillförordnad kommunchef – Uppdra till ekonomichef att säkerställa att den 
mall som tillämpas vid delårsrapport och årsredovisning säkerställer att 
kommunfullmäktiges mål om god ekonomisk hushållning utvärderas enligt 
krav i lag och normgivning. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Au § 118 Dnr 2023/66-042 
 
Delårsrapport 2023 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
• Godkänna delårsrapporten och överlämnar den till kommunfullmäktige för 


fastställelse samt uppmanar samtliga verksamheter till fortsatt ekonomisk 
återhållsamhet. 
 


• Underhåll av lokaler kommer enligt prognos på helår inte att ha 
genomförts i den utsträckning som det har budgeterats för. Uppdrag ges till 
tillförordnad kommunchef att analysera och återrapportera konsekvenser 
och att ta fram åtgärdsförslag på grund av det uteblivna underhållet. 


 
Ärendebeskrivning 
Enligt lag om kommunal bokföring och redovisning 13 kap §§ 1–2 ska det 
minst en gång under räkenskapsåret upprättas en särskild redovisning 
(delårsrapport) för verksamheten och ekonomin från räkenskapsårets början. 
Minst en rapport ska omfatta en period av minst hälften och högst två 
tredjedelar av räkenskapsåret. Delårsrapporten ska innehålla en resultaträkning, 
en balansräkning och en förenklad förvaltningsberättelse. I delårsrapporten 
beskrivs händelser av väsentlig betydelse, förväntad utveckling, helårsprognos 
jämfört med budget samt prognos för måluppfyllelse till 31 december 2023. 
 
I driftsredovisningen syns budgetavvikelser per verksamhet. 
Omsorgsverksamheten och tekniska verksamheten samt 
utvecklingsverksamheten utgör vid en prognos på helår tillsammans ett 
överskott om 2,4 miljoner kronor mot budget, medan utbildningsverksamheten 
vid en prognos på helår redovisar ett minus på 2,3 miljoner kronor mot budget. 
 
Prognos på helår beräknas till ett överskott med 2,2 miljoner kronor mot 
budget. 
 
Procentuellt sett avviker Fullmäktige och Revision, samt Tekniska 
verksamheten med -9 % respektive +8 %.  
 
Beslutsunderlag 
Muntlig redovisning av tillförordnad kommunchef 
Delårsredovisning/delårsrapport jan-aug 2023  
 
Förslag till beslut 
Godkänna delårsrapporten och överlämnar den till kommunfullmäktige för 
fastställelse samt uppmanar samtliga verksamheter till fortsatt ekonomisk 
återhållsamhet. 
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Ordförande – Underhåll av lokaler kommer enligt prognos på helår inte att ha 
genomförts i den utsträckning som det har budgeterats för. Uppdrag ges till 
tillförordnad kommunchef att analysera och återrapportera konsekvenser och 
att ta fram åtgärdsförslag på grund av det uteblivna underhållet. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det finns två förslag och allmänna utskottet beslutar 
enligt båda förslagen. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Au § 119 Dnr 2023/372-510 
 
Anpassning av bytespunkter för funktionsnedsatta 
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun lämnar följande synpunkter:  
 
Sorsele kommuns övergripande åsikt är att de 30 bytespunkter som presenteras 
i förslaget, där Sorsele busstation ingår, förefaller logiska. 
 
I förslaget anges att det inte står klart exakt hur processen kommer se ut med 
att åtgärda de 30 bytespunkterna till 2030, men att det i de flesta fall kommer 
att handla om samarbete mellan flera olika aktörer. Förslaget anger att det 
kommer att krävas kartläggning av minst de utpekade 30 resecentrumens, 
busstationernas och hållplatsernas tillgänglighet jämfört med lagstiftning, 
handböcker med mera. Kartläggningen kommer att behöva genomföras av 
olika konstellationer av aktörer utifrån ansvar. Nödvändiga åtgärder som 
identifieras ska sedan finansieras av ansvarig aktör, alltså primärt med medel ur 
kommunal budget, Länstransportplan, Region Västerbottens hållplatsbudget 
och/eller Nationell plan (Trafikverket). 
 
Sorsele kommun inser komplexiteten när det gäller kartläggning, identifiering 
av nödvändiga åtgärder och finansiering och ser därför att det är avgörande att 
Regionala Kollektivtrafikmyndigheten (RKM) tar ansvaret för att driva och 
samordna arbetet med kartläggning och identifiering av åtgärder på ett 
strukturerat sätt. Sorsele kommun är beredd på att arbetet kan komma att 
innebära kommunala insatser för att uppfylla lagstadgade krav. Kommunen 
anser dock att det i detta skede är omöjligt att lämna besked gällande egen 
beredskap att prioritera resurssättning av åtgärder som identifieras utöver vad 
som krävs enligt lag. 
 
Ärendebeskrivning 
Regionala kollektivtrafikmyndigheten önskar inhämta synpunkter från länets 
kommuner till framtaget förslag till 30 utpekade bytespunkter i Västerbotten. 
För Sorseles del föreslås att Sorsele Busstation senast till år 2030 bör vara 
anpassad för personer med funktionsnedsättning enligt en viss minimumnivå.  
 
I Lag (2010:1065) om kollektivtrafik ställs krav om att 
kollektivtrafikmyndigheterna ska peka ut bytespunkter; resecentrum, 
busstationer och hållplatser, som ska vara tillgängliga för alla. Det anges även 
att trafikförsörjningsprogram ska innehålla tidsbestämda mål och åtgärder för 
anpassning av kollektivtrafik med hänsyn till behov hos personer med 
funktionsnedsättning samt att programmet ska redovisa de bytespunkter och 
linjer som ska vara fullt tillgängliga för alla resenärer. 
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Nämnda lag anger inte vad som klassas som tillgängligt. Andra lagar och regler 
styr tillgänglighetskrav för allmänna platser och byggnader. Länstrafiken har 
nyligen tagit fram en hållplatshandbok och det finns även andra handböcker 
och riktlinjer, men det finns ingen nationell standard för hållplatser, 
resecentrum-byggnader etcetera. Regionerna behöver därför själva både peka 
ut bytespunkter och bestämma vad som ska räknas som tillgängligt.  
 
Regionala kollektivtrafikmyndigheten, RKM, presenterar ett förslag till 30 
bytespunkter i Västerbottens län som senast 2030 ska vara tillgängliga för alla. 
Förslaget beaktar geografisk spridning, var det finns ledsagning, det (i 
trafikförsörjningsprogrammet) prioriterade nätets linjer, antalet resenärer idag 
eller potentiellt samt kommunernas viktigaste trafik- och bebyggelsestråk. 
Förslaget presenterar övergripande vilka krav som skulle kunna vara aktuella 
för de utpekade bytespunkterna (baserat på Länstrafikens hållplatshandbok). 
 
RKM önskar synpunkter från länets kommuner till framtaget förslag. 
Remissvaren ska ha kommit in till Region Västerbotten senast den 31 oktober 
2023. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av kollektivtrafikansvarig 
Kollektivtrafikansvarigs tjänsteutlåtande 2023-08-30 
Region Västerbotten – Förslag till 30 prioriterade bytespunkter i Västerbotten 
Regional Utveckling – E-post, förslag till 30 bytespunkter i Västerbotten som 
senast 2030 ska vara anpassade för personer med funktionsnedsättning 
 
Förslag till beslut 
Kollektivtrafikansvarig lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Delegeringsbeslut 1.3 till kommunstyrelsen 
Region Västerbotten  
Fastighetschef 
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Au § 120  Dnr 2022/22-004 
 
Investeringsprojekt – upphandling E-arkiv 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 
 
Att överföra 149 800 kronor från 2023 till 2024 års investeringsmedel. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige har 2022-06-20 § 52 beviljat 149 800 kronor i 2023 års 
investeringsbudget för upphandling av ett e-arkiv. Upphandlingsprocessen har 
pågått under hela 2023 och i slutet av augusti tilldelades en leverantör avtalet.  
 
Nu är upphandlingen överklagad vilket innebär att införandet kommer att 
försenas. Bedömningen är att det kommer att ta minst 2 månader innan alla 
yttranden har lämnats in och innan förvaltningsrätten kan beslut i ärendet. 
 
Med risk för att tilldelning samt införande inte ska hinnas med under 2023 så 
önskas nu att investeringsmedlen överförs till 2024-års investeringsbudget. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av kommunsekreteraren 
Kommunsekreterarens tjänsteutlåtande 2023-09-13 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 52 
 
Förslag till beslut 
Kommunsekreterare – 149 800 kronor överförs från 2023 till 2024 års 
investeringsmedel. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Au § 121 Dnr 2023/417-006 
 
Sammanträdesdagar 2024 
Allmänna utskottets beslut 
Beslutar om följande sammanträdesdagar under förutsättning att 
kommunstyrelsen antar sina sammanträdesdagar. 
 
Allmänna utskottet tisdagar klockan 08.30: 
13 februari, 16 april, 28 maj, 27 augusti, 8 oktober, 12 november. 
 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Anta sammanträdesdagar enligt följande: 
 
Kommunstyrelsen, tisdagar klockan 08.30: 
27 februari, 30 april, 11 juni, 10 september, 22 oktober, 26 november 
 
Kommunfullmäktige, måndagar klockan 18.00: 
11 mars, 13 maj, 24 juni, 23 september, 4 november, 10 december 
 
Budgetberedning: 
12 mars, 29 april, 21 maj 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige, nämnder och utskott ska fastställa sammanträdesdagar 
för kommande år. Eftersom utskottens sammanträden ska ligga i anslutning till 
kommunstyrelsen, ska de själva fatta beslut om sina sammanträdesdagar efter 
det att kommunstyrelsen fattat beslut. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av kommunsekreteraren 
Kommunsekreterarens tjänsteutlåtande 2023-09-13 
 
Förslag till beslut 
Kommunsekreteraren lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
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Au § 122 Dnr 2021/449-206 
 
Information lokalutredning 
Allmänna utskottets beslut 
Informationen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Teknisk chef Elin Bergarp, fastighetschef Sonja Lundquist samt lokalutredare 
Robert Mellgren informerar. 
 
Fastighetschef Sonja Lundquist berättar att sedan sommaren är Robert 
Mellgren projektanställd i projektet Ekonomi i balans, där statligt bidrag 
beviljats av Kammarkollegiet för att exempelvis jobba mer riktat mot de 
tomma lokaler som kommunen har. Under hösten har Lokalgruppen börjat ha 
möten oftare, men även möten med undergrupper såsom omsorgen, utbildning 
och utveckling, där det fångas upp vilka behov som finns. Robert jobbar med 
en utredning för varje objekt. Målet är att vara mera ”lokalsmart” för att i 
slutändan minska lokalkostnaderna. Exempelvis har sedan tidigare lokalen 
Tranan sålts. 
 
Lokalutredare Robert Mellgren berättar att han är utbildad serviceingenjör och 
att han den 1 juli började arbeta som lokalutredare åt kommunen. Han går 
igenom fastigheterna som ligger i bland annat Lokalbanken, och deras potential 
för att ge bättre ekonomi och ser över hur lokalerna kan utnyttjas mera 
effektivt. Arbetet utförs enligt en metod som kallas totalmetodiken, vilket är 
för att arbetet ska vara till nytta även efter att hans projektanställning avslutats. 
Syftet med Lokalgruppen är att förbättra hur kommunens lokaler utnyttjas – 
dels att tomma lokaler används, men det handlar även om att behov hos bland 
annat utbildnings- respektive omsorgsverksamheterna bättre kan tillgodoses. 
De lokaler som man primärt tittar på är Lärarbostaden, Älvbrinken, Gargnäs 
skola, Folktandvården, samt vakanta lokaler i Solhemsbyggnaden. 
 
Teknisk chef Elin Bergarp informerar om att det har påbörjats ett arbete med 
en tydligare struktur och det finns möten inbokade mera frekvent än vad som 
var fallet tidigare. I projektet Ekonomi i balans är det två delar; dels kopplat till 
kommunens tomma lokaler, och dels är det kopplat till energieffektivisering. 
Vad beträffar energibesparingar är kommunen på god väg. När det gäller 
Lokalbanken har arbetet kommit i gång sent, men det har meddelats till 
Kammarkollegiet att arbetet har påbörjats. Där har Kammarkollegiet nu begärt 
ytterligare en delredovisning. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information från teknisk chef, fastighetschef och lokalutredare 
Teknisk chef - E-post, informationspunkt till ksau 
Lokalresursplan 2022 
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Förslag till beslut 
Ordförande – Informationen noteras. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
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Svar på motion – Tillgängligare återvinningsanläggningar 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Föreslå kommunfullmäktige att  
 
• Inte gå vidare med förslaget om att flytta återvinningscentralen från 


Svartliden till Sorsele tätort. 
• Att GVA/Tekniska verksamheten fortsatt får i uppdrag att se över 


möjligheter och former för fortsatt samverkan med övriga kommunala 
verksamheter i syfte att öka sorteringsgrad av material. 


• Ge GVA/Tekniska verksamheten i uppdrag att se över möjligheter till ökad 
tillgänglighet för kommunens invånare och de företag som vill nyttja 
kommunens tre återvinningscentraler (Sorsele, Gargnäs och Ammarnäs). 


 
Reservation 
Kristina Axelsson (c) reserverar sig till förmån för eget förslag. 
 
Ärendebeskrivning 
Jan Axelsson (c) har i en motion om tillgängligare återvinningsanläggningar 
lämnat in följande förslag:  
 
• Att kommunen flyttar återvinningscentralen från Svartliden till Sorsele tätort. 
• Att kommunen inleder samarbete med Piraten och övriga lämpliga 


kommunala verksamheter för att öka bemanning och sorteringsgrad av 
material. 


• Att hålla den öppen alla vardagar för ökad kommunal service till 
medborgarna. 


• Att införa så kallat taggsystem till de som har behov av att lämna material 
på andra tider än ordinarie öppettider för ökad tillgänglighet. 


• Att så kallade taggsystem införs på kommunens övriga 
återvinningsanläggningar för ökad tillgänglighet. 


 
Svartliden återvinningscentral är en väl utbyggd anläggning med stor kapacitet 
för fortsatt utveckling och erbjuder återvinning och deponi av material. 
Svartliden omhändertar avfall som invånare i Sorsele kommun inte vill ha i sin 
närmiljö såsom exempelvis slam i avsedda slamlaguner. På Svartliden finns 
även mellanlagring för återvinningsmaterial, farligt avfall och hushållens avfall 
(mat- och restavfall). Hantering såsom avlämning och omlastning av dessa 
material medför vissa olägenheter som för merparten av invånarna skulle 
upplevas mycket negativt utifrån lukt, nedskräpning, skadedjur och så vidare. 
 
En flytt av återvinningscentral skulle dessutom vara kostsam. Som referens kan 
Malå kommun nämnas som i flera år planerat för att etablera en 
återvinningscentral där beräknad kostnad uppgår till närmare 20 miljoner  
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kronor. Om återvinningscentralen skulle flyttas till Sorsele tätort skulle det 
krävas att nya tillstånd för deponering av inert material/avfall måste sökas 
vilket med stor sannolikhet skulle vara problematiskt. 
 
Många kommuner har öppnat upp för möjligheten att öka tillgängligheten på 
återvinningscentraler där man löst detta genom varianter av taggsystem 
kombinerat med utbildningsinsatser för att öka träffsäkerhet i att sortera rätt 
och minska risker för felsortering. Vi ser att många som ökat tillgängligheten 
via taggsystem undantagit möjligheten till att lämna exempelvis farligt avfall 
då anställd personal inte är på plats på återvinningscentralen.  
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av teknisk chef 
Tjänsteutlåtande teknisk chef och enhetschef GVA 2023-09-29 
Kommunfullmäktige 2022-09-26 § 95 
Motion – Tillgängligare återvinningsanläggningar 
 
Förslag till beslut 
Teknisk chef och enhetschef GVA lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till 
beslut. 
 
Kristina Axelsson (c) – yrkar att man går vidare med förslaget om att se över 
tillgängliggörande av återvinningscentralen, med en successiv flytt av 
återvinningscentralen. 
 
Ordförande – yrkar bifall till tjänsteutlåtandets förslag.  
 
Beslutsgång 
Ordföranden ställer de båda förslagen mot varandra och finner att allmänna 
utskottet beslutar enligt förslaget i tjänsteutlåtandet. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Fastighetsförsäljning – Industritomt Syrenen 8 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Sorsele kommun överlåter och försäljer fastigheten Syrenen 8 till Simon Linder 
AB, inklusive bredband, för en köpeskilling av åttiotvåtusen (82 000) kronor. 
Vatten, avlopp och fjärrvärme ingår inte. 
 
Uppdrag ges till teknisk chef att ombesörja försäljning och överlåtelse och 
teckna erforderliga köpehandlingar. 
 
Jäv 
På grund av jäv deltar inte Kristina Axelsson (c) i handläggningen av detta 
ärende och lämnar sammanträdet. Ingen ersättare inträder. Pia Sjöberg (s) väljs 
att justera detta ärende. 
 
Ärendebeskrivning 
Teknisk chef har kontaktats av Simon Linder AB - organisationsnummer 
559166–7893 - med förfrågan om att förvärva industritomt - fastighet 
Syrenen 8. Storleken på denna fastighet är 1 911 m2 och belägen på 
industriområdet på adressen Långgatan 16 inom östra delen av Sorsele 
samhälle. Företaget avser initialt nyttja fastigheten som avställningsplats för 
maskiner för att därefter bygga kallförråd och på sikt varmgarage. 
 
Vid utveckling och anpassning av denna industritomt fastslogs att denna 
fastighet vänder sig i första hand till verksamheter som har behov av 
uppställningsytor för fordon, material, lagringsplats och depå. Byggnad får 
uppföras i enlighet med detaljplanens bestämmelser men det kommer inte att 
vara ett krav.  
 
Tomten ligger ute för försäljning för 82 000 kronor. Bredbandsanslutning 
ingår. Kostnader för vatten och avlopp-samt fjärrvärmeanslutning tillkommer. 
Lagfartskostnad betalas av köpare.  
 
Simon Linder AB vill om möjligt köpa industritomten för sextiotusen (60 000) 
kronor. Motivering som lyfts fram är att en del av tomten är avtäckt och det är 
oklart om var avtäckningen är. Detta innebär att det kan uppstå sättningar i 
marken och att åtgärder kan behöva göras som konsekvens av detta.  
 
Teknisk chef föreslår trots detta att fastigheten säljs till av kommunfullmäktige 
fastställt pris, det vill säga 82 000 kronor. Det fastställda priset som teknisk 
chef utgått ifrån i förslaget är ett självkostnadspris för Sorsele kommun. 
Försäljning för 82 000 kronor ger ingen vinst för kommunen, men ett lägre pris 
skulle innebära att kommunen erbjuder företaget en subvention och gynnande  
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av en enskild verksamhet. Utöver detta skulle en sänkning av fastslaget pris 
kunna vara prejudicerande vad gäller återstående industritomter.  
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av teknisk chef 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2023-09-29 
Bilaga inför försäljning Syrenen 8 – översikt ortofoto 
Bilaga inför försäljning Syrenen 8 – plankarta 
Bilaga inför försäljning industritomt Syrenen 8 – Detaljplan för Norrsele 1:53 
och Syrenen 3 och 4 
 
Förslag till beslut 
Teknisk chef – Sorsele kommun överlåter och försäljer fastigheten Syrenen 8 
till Simon Linder AB, inklusive bredband, för en köpeskilling av åttiotvåtusen 
(82 000) kronor. Vatten, avlopp och fjärrvärme ingår inte. Uppdrag ges till 
teknisk chef att ombesörja försäljning och överlåtelse och teckna erforderliga 
köpehandlingar. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Handlingsplan bygdemedel 2024 (bygdeavgiftsmedel) 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Godkänna handlingsplan för bygdemedel år 2024 och skicka den till 
Länsstyrelsen Västerbotten för fastställande. 
 
Ärendebeskrivning 
Bygdemedel är ersättning till de bygder som påverkats av utbyggnaden av 
vattenkraft. Medel som inte behöver avsättas till rennäringen och att ersätta 
skador som orsakats av vattenkraften kan sökas av kommuner och ideella 
föreningar. 
 
Kommunen ska för varje nytt år upprätta en handlingsplan för hur 
bygdemedlen ska användas i kommunen under året och inlämnas till 
Länsstyrelsen i Västerbotten senast 30 november året innan. Handlingsplanen 
fastställs av Länsstyrelsen. Kommunstyrelsen tar i handlingsplanen beslut om 
prioriteringar och medelsramar 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av utvecklingschef 
Utvecklingschefens tjänsteutlåtande 2023-09-27 
Handlingsplan bygdemedel 2024 
 
Förslag till beslut 
Utvecklingschef – Godkänna handlingsplan för bygdemedel år 2024 och skicka 
den till Länsstyrelsen Västerbotten för fastställande. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Prissättning arrende Hembygdsgården 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Föreslå kommunfullmäktige att anta föreslagen prissättning för arrende av 
Hembygdsgården enligt följande: 
 
• År 1 (våren 2024 till våren 2025), 35 000 kronor 
• År 2, (våren 2025 till våren 2026) 70 000 kronor 
• År 3, (våren 2026 till våren 2027)100 000 kronor 


 
Därefter årlig indexuppräkning 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun har sökt ny arrendator av Hembygdsgården. Hembygdsgården 
och området däromkring ägs av Sorsele kommun och ska finnas för 
medborgare och besökare att ta del av. Området har ett högt allmänintresse och 
ska stärka upplevelsen vid ett besök i kommunen och därför är det viktigt att 
aktiviteter och innehåll som arrendator bedriver i byggnaderna ökar intresset att 
besöka platsen bland medborgare och besökare, och att platsen upplevs 
tillgänglig och med bra kvalitet. 
 
Verksamhet Utveckling hyr hela Hembygdsområdet (fastigheten Camparen 1) 
och betalar för det en internhyra på 160 184 kronor enligt hyreskontrakt 2023-
01-01. I denna hyra ingår ström, uppvärmning, snöröjning och sandning. 
 
Vid införandet av internhyra var Hembygdsgården och hembygdsområdet inte 
uthyrda och omfördelning av budget gjordes från tekniska verksamheten till 
utvecklingsverksamheten. Under året då Hembygdsgården varit uthyrd har 
intäkterna gått till underhåll och investering i anläggningen. Det innebär att vid 
en hyresnivå till en entreprenör som är lägre än internhyran kommer ingen 
verksamhet att påverkas negativt. Men intäkterna gör inte heller att 
verksamhetens intäkter motsvarar kostnaderna och det går inte heller att 
minska utvecklingsverksamhetens budget första åren i någon större omfattning 
till förmån för andra verksamheter. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av utvecklingschef 
Utvecklingschefens tjänsteutlåtande 2023-10-02 
Bilaga till hyreskontrakt Användning Hembygdsgården 2023 
Beskrivning av byggnader som inkluderas i avtalet, samt situationsplan över 
nyttjande området 
 
Förslag till beslut 
Utvecklingschefen lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
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Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Svar på medborgarförslag – Bygga pumptrack/cykelbana 
Allmänna utskottets beslut 
Återkoppling av fortsatt utredning och föreslagna åtgärder önskas till 
kommunstyrelsens allmänna utskottets sammanträde 13 februari 2024. 
 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Föreslå kommunfullmäktige att besvara medborgarförslaget enligt följande; 
Sorsele kommun tackar för inlämnat förslag och lämnar detta svar:  
 
Sorsele kommun ställer sig positiv till förslaget och kommer utreda vidare 
vilken typ av bana som lämpar sig bäst, lokalisering och vilka möjligheter till 
finansiering som finns och vidtar åtgärder därefter. 
 
Ärendebeskrivning 
Kultur- och fritidsenheten har tidigare fått i uppdrag att besvara det inkomna 
medborgarförslaget avseende att bygga en pumptrack/cykelbana. 
Förslagsställaren menar att det finns sådana anläggningar i många andra 
kommuner och att det därför också borde göra så även i Sorsele. En 
pumptrack/cykelbana skulle också vara motiverad genom att det får 
ungdomarna i rörelse vilket kommunen eftersträvar, menar förslagsställaren. 
Ärendet har därefter återremitterats för vidare beredning i syfte att undersöka 
intresset hos målgruppen i sin helhet. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av kultur- och fritidschef 
Kultur- och fritidschefens tjänsteutlåtande 2023-09-22 
Allmänna utskottet 2022-10-11 § 97 
Kommunfullmäktige 2021-11-08 § 87 
Medborgarförslaget 
 
Förslag till beslut 
Kultur- och fritidschefen lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till svar. 
 
Ordförande – Återkoppling av fortsatt utredning och föreslagna åtgärder 
önskas till kommunstyrelsens allmänna utskottets sammanträde 13 februari 
2024. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att allmänna utskottet beslutar enligt båda förslagen. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
Kultur- och fritidschef  
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Svar på medborgarförslag – Bygga cykel-/skatepark 
Allmänna utskottets beslut 
Återkoppling av fortsatt utredning och föreslagna åtgärder önskas till 
kommunstyrelsens allmänna utskottets sammanträde 13 februari 2024. 
 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Föreslå kommunfullmäktige att besvara medborgarförslaget enligt följande; 
Sorsele kommun tackar för inlämnat förslag och lämnar detta svar:  
 
Sorsele kommun ställer sig positiv till förslaget och kommer utreda vidare 
vilken typ av bana som lämpar sig bäst, lokalisering och vilka möjligheter till 
finansiering som finns och vidtar åtgärder därefter. 
 
Ärendebeskrivning 
Kultur- och fritidsenheten har fått i uppdrag att besvara det inkomna 
medborgarförslaget avseende att bygga en cykel-/skatepark. Förslagsställaren 
menar att det länge funnits ett behov av ett lämpligt ställe där unga kan träffas 
och ha kul, röra på sig och utöva ett fritidsintresse. Vidare hänvisas till andra 
kommuner som anlagt liknande anläggningar och att Sorsele definitivt borde ha 
samma förutsättningar till att göra likaså. En cykel/skatepark skulle bidra till en 
ökad attraktivitet för medborgare och besökare och det skulle locka människor 
att bli kvar i kommunen. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av kultur- och fritidschef 
Kultur- och fritidschefens tjänsteutlåtande 2023-09-22 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 86 
Medborgarförslaget 
 
Förslag till beslut 
Kultur- och fritidschefen lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till svar. 
 
Ordförande – Återkoppling av fortsatt utredning och föreslagna åtgärder 
önskas till kommunstyrelsens allmänna utskottets sammanträde 13 februari 
2024. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att allmänna utskottet beslutar enligt båda förslagen. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
Kultur- och fritidschef 
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Svar på medborgarförslag – Rädda bin och humlor 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Föreslå kommunfullmäktige att besvara medborgarförslaget enligt följande; 
Sorsele kommun tackar för inlämnat förslag och lämnar detta svar: 
 
Svenska kyrkan har beslutat att låta vissa ytor stå oklippta och se vilka växter 
som växer upp på dessa platser - startar upp med två ytor – framför 
församlingsgården i Sorsele, samt vid Gargnäs kyrka vid Byvägen. Tanken är 
att klippa vid kanterna av dessa ytor för att tydliggöra tanken med dessa 
avgränsade ytor – samt att sätta upp skylt som förklarar varför det är oklippt. 
Efter mötet beslutades att även låta området bakom kyrkogården vid kyrkan 
växa fritt. 
 
SorseleBo ska placera ut blomlådor och se över eventuell plantering vid 
hyreshuset i Blattnicksele. 
 
Inlandsbo Fastigheter har inte så stora arealer kring hyreshusen, men ser 
positivt på detta och avser göra goda val vid kommande planteringar av 
blommor/buskar när det blir aktuellt för att bidra till bättre miljöer för humlor 
och bin. 
 
Sorsele kommun: 
Vid Badsjön i Sorsele tätort ska ytor som inte ska klippas avsättas. Förslag 
finns även på att plantera buskar som kan hjälpa humlor och bin – men även 
kan vara trevligt för badgäster (avgränsande). Förslag att köpa in några och 
utöka utifrån vad budget tillåter (bärbuskar, äppelträd, syrén, häggmispel, hägg, 
apel alternativt kanadensiska buskrosor). 
 
Slänten ner mot älven bakom Badsjön bör lämnas orörda – dessa slås idag med 
trimmer.  
 
Framför kommunhuset kan gräset lämnas oklippt innanför pilarna. Dessutom 
kan de perenna rabatterna ses över för att säkra att de återkommande växter 
som växer framför kommunhuset är gynnsamma för humlor och bin (idag 
bergenior) 
 
Vid SJ-planen – Se över vilka områden med vitklöver vi kan lämna oklippta.  
 
Vid hembygdsområdet bör områden utpekas. 
 
Vid Coop – Lämna den branta slänten vid bron (svårklippta ytor) oklippt. 
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I Ammarnäs föreslås att fröblandning (ängsgräsblandning) sprids på området 
mellan busstation och hotellet. 
 
I det fortsatta arbetet: 
• behov av att även fortsatt inventering görs av vilka ytor som lämpar sig att 


gynna biologisk mångfald.  
• områden som lämnas får gärna ha mjuka former (ej kvadrater), samt att 


gångar klipps genom dessa kommande blomsterängar 
• Föreslås att gå ut med information på hemsidan exempelvis intervju med 


Sara Norlund på Norlunds Trädgård om ”Vad kan du göra i din trädgård för 
att förbättra biologisk mångfald?”.  


• Föreslår att skolgårdar/förskolor i kommunen hakar på insatser om 
ängsblommor – till exempel en ruta för ängsblommor (pågår på vissa platser 
redan idag).  


 
Det som görs redan idag är att merparten av slänterna längs kommunens och 
Trafikverkets vägar inte slås förrän på hösten när blommorna blommat klart. 
 
Ärendebeskrivning 
Ett medborgarförslag har inkommit där det föreslås att bin och humlor ska 
räddas genom att fördröja gräsklippning vid blomning. 
 
Kommunstyrelsen har överlämnat medborgarförslaget till 
samhällsbyggnadsverksamheten för beredning. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av teknisk chef 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 2023-08-31 
Kommunstyrelsen 2022-09-13 § 152 
Kommunfullmäktige 2022-04-25 § 21 
Medborgarförslaget 
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadschefen lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


Au § 130 Dnr 2022/282-170 
 
Redovisning investeringsprojekt – Inköp av snöskoter 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Föreslår kommunfullmäktige godkänna inlämnad redovisning. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade 2022-06-20 § 57 att bevilja 100 000 kronor för 
inköp av en begagnad snöskoter med projektnummer 0311. 
 
Annonser bevakades under hösten i sökandet efter lämplig snöskoter för 
räddningstjänsten. AB Rob Lidéns järnhandel bytte vid årsskiftet in en 
begagnad Skidoo Expedition som väl överensstämde mot räddningstjänstens 
krav och med ett som det bedömdes bra pris. 
 
Budget: 100 000 kronor 
Kostnad: 84 400 kronor 
Resultat: +15 600 kronor 
 
Beslutsunderlag 
Räddningschefens tjänsteutlåtande 2023-09-27 
E-post - belopp i tjänsteutlåtande är exklusive moms 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 57 
 
Förslag till beslut 
Räddningschef – Godkänna inlämnad redovisning. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


Au § 131 Dnr 2022/281-170 
 
Redovisning investeringsprojekt – Inköp av sexhjuling 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Föreslår kommunfullmäktige godkänna inlämnad redovisning. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade 2022-06-20 § 56 att bevilja 120 000 kronor för 
inköp av sexhjuling. 
 
Annonser och auktioner bevakades under vintern och våren, kontakter med 
andra räddningstjänster och aktörer togs.  De få objekt som fanns var gamla 
och i tveksamt skick. Prognosen att det skulle bli en sommar likt år 2018 
gjorde att vi ställde frågan om pris på en ny sexhjuling Det inkom en offert 
med tillbehör med ett pris på 137 600 kronor. Säkerhetsbåge inköptes från 
annat håll.  
 
Budget: 120 000 kronor 
Kostnad: 140 353 kronor 
Resultat: -20 353 kronor 
 
Beslutsunderlag 
Räddningschefens tjänsteutlåtande 2023-08-23 
E-post - belopp i tjänsteutlåtande är exklusive moms 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 56 
 
Förslag till beslut 
Räddningschef – Godkänna inlämnad redovisning. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


Au § 132 Dnr 2021/583-026 
 
Redovisnings investeringsprojekt – Friska brandmän 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Föreslår kommunfullmäktige godkänna inlämnad redovisning. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade 2021-12-13 §117 att bevilja 330 000 kronor för 
projektet Friska brandmän Sorsele med projektnummer 0307. 
 
Den beräknade kostnaden för projektet kunde reduceras tack vare bland annat. 
justering av befintlig ventilation. Slussen för kontaminerade kläder och 
utrustning är byggd, det som återstår är intrimning av maskiner och införande 
av rutiner. När det gäller kostnader är projektet klart. 
 
Budget: 330 000 kronor 
Kostnad: 191 760 kronor 
Resultat: +138 240 kronor 
 
Kommunfullmäktige tog 2023-03-06 § 20 beslutet att hela överskottet från 
investeringsprojektet Friska brandmän, projekt 0307, skulle överföras till 
projektet Omklädning brandstation, projekt 0305. 
 
Beslutsunderlag 
Räddningschefens tjänsteutlåtande 2023-09-27 
E-post - belopp i tjänsteutlåtande är exklusive moms 
Kommunfullmäktige 2023-05-08 § 56 
Kommunfullmäktige 2023-03-06 § 20 
 
Förslag till beslut 
Räddningschef – Godkänna inlämnad redovisning. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


Au § 133 Dnr 2022/287-170 
 
Redovisning av investeringsprojekt – Inköp av band till 
bandvagn 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Föreslår kommunfullmäktige godkänna återlämnande av beslutade medel för 
inköp av band till bandvagn. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade 2022-06-20 § 62 att bevilja 120 000 kronor till 
inköp av nya band till bandvagn. 
 
Räddningstjänsten har gjort bedömningen att kunskapen att köra bandvagn 
numera är sämre och att förmågan för insats i terräng löses bättre med annan 
utrustning. 
 
Budget: 120 000 kronor 
Kostnad: 0 kronor 
Resultat: +120 000 kronor 
 
Beslutsunderlag 
Räddningschefens tjänsteutlåtande 2023-09-28 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 62 
 
Förslag till beslut 
Räddningschef – Godkänna återlämnande av beslutade medel för inköp av 
band till bandvagn.  
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


Au § 134 Dnr 2023/128-041 
 


Budget 2024 – Omfördelning teknisk ram kommunchefens och 
stödverksamhetens verksamhet 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Föreslår kommunfullmäktige besluta: 
 
Att anta förslagen ändring av teknisk ram för kommunchefens verksamhet och 
stödverksamheten enligt nedan: 
 
- Ny teknisk ram för kommunchefens verksamhet: 9 783 000 kronor 
(nuvarande ram 9 555 000 kronor) 
- Ny teknisk ram för stödverksamhetens verksamhet: 19 610 000 kronor 
(nuvarande ram 19 838 000 kronor) 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade i juni 2023 (se bilaga Kf 2023-06-26 § 73) om 
tekniska ramar för verksamheterna inför verksamhetsår 2024. 
 


Tidigare under året hade kommunchef fattat beslut (se bilaga 2) om att dela 
upp tidigare ”allmänna verksamheten” till ”kommunchefens verksamhet” och 
”stödverksamheten”. I samband med att denna delning tillkom så delades även 
den gemensamma tekniska ramen. 
 
Under arbetet med detaljbudget inför verksamhetsåret 2024 har det upptäckts 
att denna kostnadsfördelning har slagit något ojämnt. Enligt beslutad teknisk 
ram har stödverksamheten ett överskott och kommunchefens verksamhet ett 
underskott. Av den anledningen behöver en justering av teknisk ram komma 
till stånd. 
 
Tillförordnad kommunchef informerar under mötet om att det är 228 000 
kronor som behöver flyttas i stället för föreslagna 250 000 kronor. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av tillförordnad kommunchef 
Tillförordnad kommunchefs tjänsteutlåtande 2023-10-05 
Bilaga 2 Beslut om mindre organisationsförändring 221219 
Protokoll MBL 11 Förslag till ny teknisk ram kommunchefen och 
stödverksamheten 231005 
Kommunfullmäktige 2023-06-26 § 73 
 
Förslag till beslut 
Tillförordnad kommunchef lämnar i tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
Beslutet sänds till: Kommunstyrelsen  
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Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


Au § 135 Dnr 2023/459-026 
 
Anmälningsplikt inom offentlig verksamhet 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Godkänner skrivelsen och överlämnar den till regeringen. 
 
Ärendebeskrivning 
Under mötet presenterar Pia Sjöberg (s) ett förslag på skrivelse från Sorsele 
kommun om den föreslagna anmälningsplikten.  
 
Med anledning av Tidö-avtalets förslag om att införa anmälningsplikt för 
personal inom kommunal sektor föreslås att Sorsele kommun skickar en 
skrivelse till regeringen för att påpeka hur en sådan anmälningsplikt skulle 
påverka och försvåra arbetet för anställda inom den kommunala välfärden 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig redogörelse av Pia Sjöberg (s) 
Skriftligt ledamotsinitiativ 
Bilaga – Skrivelse avseende att anmälningsplikt inte bör införas i den 
kommunala välfärden 
 
Förslag till beslut 
Pia Sjöberg (s) – Skrivelsen godkänns och skickas till kommunstyrelsen för 
beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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